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Editorial
SARRIÀ, PASSAT, PRESENT I FUTUR

El dia 27 de maig s’ha complert ja un any de funcionament del 
Consell Municipal. Dins tot el convulsionat procés polític i administratiu que 
ha hagut de patir el poble de Sarrià, el Consell ha marcat sens dubte una 
fita important pel redreçament d'una gestió democràtica i participativa en el 
nostre poble. En el transcurs d'un any s'han realitzat forces coses, ¡ malgrat 
el que hom pugui malpensar, el resultat global és àmpliament positiu. Sí, 
senyors! s'han assolit qüestions, realitzacions i projectes importants. I sense 
cap afany d'esdevenir triomfalistes, els qui més o menys hem anat seguint 
la trajectòria de les activitats del Consell (majoritàriament gent de les 
Associacions de Véins), pensem que malgrat alguna o altra deficiència el 
Consell és positiu.

El treball del Consell, juntament amb el vist-i-plau de les Associacions 
de Veïns, ha estat positiu, encara que com tots sabem de punts de crítica 
ben segur n'hi deuen haver. Però això no vol dir que hagim de tirar la casa 
per la finestra! La crítica ha d'ésser positiva, i sort que aquí a Sarrià per 
norma general la crítica és valorativa, realista i conscient. Ès veritat que no 
s'han fet miracles, però amb tot i això, per exemple hem aconseguit un 
pressupost per part de Girona fins ara mai vist a Sarrià. Els arxius de les 
diferents conselleries ens proven ben bé qui a treballat més i qui menys. De 
totes maneres la feina que hi ha feta la podem donar per molt ben 
consolidada; òbviament miracles no se n'han fet, ni és provable que se'n 
facin; el realisme tal vegada ens serà més eficient que no els miracles dels 
sants de la providència.

Des de fora del Consell podem afirmar, amb tota contundència i sense 
córrer massa el risc de picar-nos els dits, que s'han consolidat unes bases 
positives pel treball i les realitzacions d'un futur no llunyà.

El Consell tot i això no resol encara les aspiracions i la personalitat 
pròpia que se li deu al poble de Sarrià; els sarrianencs sabem que ens cal 
arribar més lluny, puix la sobirania és nostra, no del Tribunal Suprem. El 
nostre destí l'hem de decidir nosaltres.

En el proppassat temps de les passions anexionistes se'ns arrebassà la 
nostra personalitat com a poble, confiem ara quan el moment legalista ens 
ho permeti, podrem qüestionar-nos quelcom més que la viabilitat del 
Consell Municipal.

El que queda clar és que l'experiència d'un any de treball, tant del 
Consell, com de les Associacions, ha estat bona. Amb un bon punt de 
mira, i amb la seguretat i eficàcia d'un treball ben fet, ens ajudarà a 
afermar aquest futurno llunyà i ens cal tanmateix la col·laboració de tothom 
per assegurar la bona marxa d'un poble que vol "anar més lluny" que "ha 
d'anar molt més lluny"....
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ELS ÚLTIMS 
DIES
DEL MES 
CULTURAL-80

SARRIÀ DE TER

Seguint l'esquema ja iniciat en el 
passat número de la Revista, oferim 
les dades i objectius dels actes 
celebrats des de/19 de maig fins a la 
cloenda del Mes Cultural.

Com ja vam esmentar, cada qüestió 
que s'ha elaborat serà ampliada en la 
corresponent comissió. I dir també, a 
petició durant el balanç que vam fer 
públic el passat 23 de Maig, que 
dedicàrem un Ple del Consell per 
enmarcar tota la problemàtica i 
iniciatives que se'n deriven.

Voldria adelantar l'agraïment als 
diversos organismes que han donat el 
seu ajut econòmic, com és la 
Diputació, l'entitat de la Caixa de 
Pensions i sobretot als qui formen la 
comunitat educativa i cultural inclo
sos a la Comissió de Cultura, que 
són: l'Associació de Véins Sarrià 
—Rasa, l'Horta i Sarrià de Dalt, amb 
l'Associació de Pares d'Alumnes i el 
Col.legi "Montserrat” ; les escoles 
d'adults i de català a La Rasa i 
l'Horta, a la secció de Muntanya i a 
la UES en general, al Club de Futbol 
Sarrià i Futbol de l'Horta, el Centre 
Parroquial, Parròquia de Sarrià i

Patronat de Pares de Família.
Evidentment això no pretén ser un 

quadre honorífic sinó remarcar la 
tasca que tots plegats hem estat 
portant en els diversos camps. Com 
és Ibgic, queda molt camí per 
recórrer.

19 d'abril. A la tarda es va iniciar 
un campionat de Futbol entre els 4 
sectors de Sarrià. Pensem que va ser 
una experiència positiva d'intercanvi i 
coneixença (al marge d'alguna "pa- 
tadota" que alguns encara arrestrem). 
Els resultats mecànics de tot això, i 
en diversos dissabtes, va ser:

Sarrià de Ter...........................6 punts
L'Horta.....................................4 punts
Sarrià de Dalt........................... 1 punt
La Rasa.....................................1 punt

A les 22, a l'església parroquial de 
Sarrià de Ter, la Coral Polifònica, 
dirigida pel Mestre Viader, oferí un 
ampli ventall de Cançons de Coral. 
L'assistència no va ser tan nombrosa 
com s'esperava. Per la Festa Major 
s'intentarà portar una altra Coral.

D'aquesta Diada cal esmentar 
l'aplaçament de la visita als llocs 
històrics i artístics de la part antiga

de Girona, degut a qüestions urgents 
sorgides als professors que ens ho 
havien d'explicar:
Amb previ anunci, senyalarem un 
proper dissabte al matí, per fer 
l'esmentada visita.

23 d'abril. SANT JORDI.

Amb dia plujós, els nois i noies 
del Col.legi "Montserrat" amenitzaren 
diversos llocs de Sarrià amb la venda 
de roses; paral·lelament va haver-hi 
una parada de llibres en els baixos de 
l'Ajuntament, on normalment hi figu
ren les últimes adquisicions dels 
autors literaris catalans.
A la tarda va haver-hi una veritable 
lliçó de la poesia contemporània a 
Catalunya, a càrrec dels professors i 
poetes Albert Rossich i Joan M .a 
Puigvert a la Biblioteca Municipal. 
Comentaris dels Fragments del "Cant 
Espiritual" de Joan Maragall, fins als 
nostres poetes actuals.
Prèviament es va donar lectura als 
treballs literaris guanyadors en el 
concurs literari d'aquest Consell Mu
nicipal i del que ja vam publicar-ne 
upa petita mostra al passat número 
de la Revista.
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bs va acaoar la aiaaa amo 
l'actuació molt animada del cantant 
popular JAUME ARNELLA al Patro
nat de Pares de Família.

25 d'abril. Es va omplir el Patronat 
de Pares de Família pel debat sobre 
la CONTAMINACIÓ. La Taula, mode
rada pel conseller Joan Vila i que 
finalment va exposar els punts con
crets de la política del Consell en 
aquest tema (i que podeu trobar en el 
butlletí editat i repartit), la formaren: 
el batlle de Girona, Quim Nadal; Joan 
Miró, conseller de l'Ajuntament de 
Girona,- Josep Arnau, d ipu ta t a les 
Corts de l'Estat,- Joan Gaia, professor; 
Xavier Ribes i Santi Vilanova, ecolo
gistes.
Es van deta llar m olt bé les causes 
principals de la Contaminació i quins 
són els projectes immediats a realitzar 
i les seves dificultats.

26 d'abril. A la tarda es celebrà un 
festival infantil pels nens i nenes de 
La Rasa. La bona organització  va 
assegurar l'è x it i l'entusiasm e. Cal 
lligar totes aquestes inquietuds i fer 
una bona Pedagogia del Temps lliure, 
Ja tenim fil a l'agulla.
A la n it no es donava cabuda al 
Patronat de Pares de Família per 
veure les representacions dels alum
nes del Col·legi "M o n ts e rra t”  Una 
vetllada m olt agradable i positiva. 
Podem esmentar una bona qualitat 
de tots els qui van participar-hi.
La Junta de Pares d'Alumnes oferí 
gairebé un "ressopó" per a tots els 
assistents. Pares, alumnes, mestres, 
van poder intercanviar experiències i 
realitzacions.

28 d'abril. Començava el cicle per 
als muntanyencs. En el Cau de la 
Secció de Muntanya de la UES, el 
Grup Excursionista de Manresa, de la 
Comarca del Bages, ens presentà 
l'audiovisual sobre el MAKALU, pic 
de l'Himalaia de 8.471 m. i que va ser 
coronat pels seus components, es
sent la cota màxima fins el moment 
lograda per muntanyencs de l'estat 
espanyol. Per a ■ to ts  va ser un 
aprenentatge d'organització i de feina 
ben feta.

29 d'abril. A l'Associació de Véins 
de l'Horta ens projectaven l'ascensió 
al McKINLEY -Canadà— pels matei
xos membres del Bages. Com ells 
comentaven, fou una "sortida alegre'í 
De fe t van conèixer un model 
completament diferent al de l'Hima
laia: les d ificu lta ts  amb la neu, mal 
temps i demés adversitats d'Alaska.

30 d 'abril. L 'espeleòleg A lfred 
Montserrat va portar, al Patronat de 
Pares de família, una pel·lícula referida 
a la vida i costums dels papúes de 
Nova Guinea. A més dels treballs 
d 'espeologia fets a les grutes i 
esquerdes d'aquells indrets, va sabo- 
rejar la indiosincràcia d'aquells pobles. 
En general, pensem que van ser unes 
mostres, durant els tres dies, m olt 
enriquidores i d'encís pels qui ja van 
so rtin t periòdicam ent a les m untà-

nyes dels nostres voltants.
1 de Maig. El matí es celebrà un 

Torneig Escolar d'Handbol Femení, 
on van participar-hi les escoles de: 
Sarrià, Begur, Palafrugell i Breda.

En aquesta Diada del Treballador, 
hi havia programat un debat entre les 
diverses centrals sindicals majoritàries 
sobre el M ovim ent Obrer i les 
perspectives actuals.
Es decidí posposar a una nova 
jornada l'esm enta t debat, inc id in t 
sobretot en les últimes propostes de 
l'E s ta tu t del Treballador i l'A co rd  
Marc.

2 de maig. Seguint la trajectòria 
del Cinema-Forum endegat en el 
Patronat de Pares de Família, es 
projectà "L o s  Cazadores", de P. 
Collinson. Quan ho obtinguem amb 
millor6 condicions, projectarem "Ca
talans Universals" que és un docu
ment dels principals personatges tes
timonials de Catalunya.

3 de Maig. Feiem la cloenda del 
Mes Cultural amb Ball Popular a 
càrrec de Maraca i Marxa, al Pavelló 
de la UES. Gran nombre de joves de 
Sarrià van poder esplaiar-se una bona 
estona amb el grup esmentat.

9 de Maig. Per raons d'avinentesa 
del metge, celebràvem aquest dilluns 
la trobada a La Rasa, que hi havia 
estat prevista uns dies abans.

Era l'inici de l'exposició per part 
dels véins dels greus problemes que 
patim sobre estructura sanitària.

En aquests moments ja s'han 
celebrat en els diversos sectors els 
contactes dels metges de Sarrià amb 
els veïns.

Per molts anys i a disposar.

QUIM RODRÍGUEZ I VIDAL 
Conseller de Cultura
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CONSTITUCIÓ DEL CONSELL MUNICIPAL
El dia 27 de Maig de 1979 es 

constituïa a Sarrià el Consell Munici
pal, fru it dels acords po lítics i 
adm in istra tius duts a terme per 
l'Ajuntament de Girona.

Tenim, doncs, un any d 'expe
riència i els elements necessaris per 
expressar uns criteris positius respec
te del procés administratiu i polític 
d'implantació del Consell Municipal.

Hi ha moltes raons per assegurar 
que el Consell M unicipal ha estat 
positiu:

1.—Recuperació de la consciència 
popular. Obertura d'un gran procés 
de participació, i relacions de cara a 
configurar una unitat de comunitat i 
d'actuació dintre el territori del muni
cipi. Recuperació, en definitiva, de les 
característiques sociològiques del PO
BLE.

2 .— Procés de transferències a les 
instàncies polítiques i administratives 
del Consell. Després d'una primera 
fase de simple m antenim ent de les 
funcions administratives que ja exer
cia l'oficina municipal de Sarrià, s'han 
anat produint successius decrets de 
transferències de noves competències 
De manera concreta, en matèries de 
v ia lita t i c ircu lac ió , obres menors i 
obertura d'establiments. En aquest 
procés de transferències caldrà insis
t ir  de manera preferent per ta l de 
consolidar una ADM IN ISTRACIÓ  
PRÒPIA en la que els vilatans puguin 
resoldre la majoria dels tràm its, 
llicències, taxes, perm isos, paga
ments... La configuració d'una admi
nistració pròpia depèn en part de la 
vo lun ta t po lítica, però de manera 
principa l del procés de reforma 
administrativa a l'Ajuntament de Gi
rona.

3. —Consolidació econòmica. Hem 
passat a definir unes línies d'actuació 
econòm ica que, d intre la d ific u lta t 
d 'esca tir amb exactitud la part del 
pressupost general administrada en- 
car per l'Ajuntament de Girona, ens 
permet establir un pressupost ordinari 
propi de l'ordre dels cinc milions, de 
pessetes, i un pressupost extraordina
ri d 'invers ions de 47 m ilions, dels 
quals prop de 30 són d 'aportac ió  
municipal.

Estem en la línia de poder 
elaborar pel següent exercici un 
PRESSUPOST PROPI, base final de 
l'autonomia municipal.

4 .— L'existència del Consell Muni
cipal ens ha permès consolidar i 
prendre iniciatives en un conjunt de 
relacions instituc iona ls, i per tan t, 
assolir el reconeixement individualit
zar de Sarrià de Ter com a Ajunta
ment. Obres Públiques, Ministeri de 
Sanitat, Institut Nacional de La Salut, 
Generalitat de Catalunya, Comissió 
de Seguiment del Pla General, Ajun
taments de les Comarques de Girona, 
Diputació Provincial.... Sarrià de Ter 
configura una ENTITAT PÚBLICA 
AUTÒNOMA amb capacitat de gestió 
i d'intervenció. ^

POLICIA FIXA 
A SARRIÀ

Finalment tenim  policia fixa a 
Sarrià. Després d'haver-ho estat de
manant amb insistència i donades les 
poques disponibilitats de Girona, no 
ha estat possible fins ara. T indrem 
dos policies que faran un el torn de 
matí i l'altre el de tarda per lo que hi 
haurà un servei fix permanent des de 
les sis del mati fins a les deu de la 
nit.

La missió que volem que tingu i 
aquesta policia és la d'ajudar al bon 
funcionament del poble. És per això 
que, a més de vigilar el compliment 
de les normes de circulació, cuidaran 
sobretot de tots aquells aspectes que 
puguin fer de l'en to rn  on vivim  un 
lloc més agradable.

Perquè això sigui possible dema
nem la col·laboració de tots els qui 
vivim a Sarrià. Comprensió envers la 
seva feina i ajuda, manifestant-los-hi 
tots aquells aspectes que suposin una 
alteració a la bona convivència del 
nostre poble.

A la vostra disposició,

JORDI CANIGUERAL 
Comissió Govern Local.
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5 .— A través de d ife rents pres
sions polítiques i ins tituc iona ls  la 
nostra problemàtica, no exclussiva, 
està destinada a jugar un important 
paper en la INSTITUCIONALITZACIÓ 
M UNIC IPAL DE C ATALU N YA, a 
través del Parlament i la nova Llei 
Municipal. En aquests moments, no 
hi ha parlam entari de les nostres 
Comarques que no conegui la proble
màtica i les expectatives de Sarrià I 
no hi ha pa rtit po lític  que resti 
indiferent davant el nostre procés.

6.— L'existència del Consell Muni
cipal de Sarrià ha permès també la 
presència i la incidència de les forces 
locals en la política del M unic ip i i 
també de Girona. Aquesta experièn
cia i partic ipac ió  és la base per la 
consolidació  d 'uns homes públics 
preparats i amb coneixem ent per 
assumir el Govern de l'Ajuntament en 
el moment de la plena sobirania. El 
PROTAGONISME DE LES FORCES 
DEMOCRÀTIQUES de Sarrià no ha 
hagut d'esperar una resolució admi
nistrativa per començar a treballar pel 
poble.

7 .— La partic ipació  del Consell 
Municipal i les Entitats cíviques en les 
grans àrees de la vida municipal de

Girona ha permès prendre la iniciativa 
pel que fa a la definició de la política 
territorial, sanitària, esportiva, cultu
ral, urbanística, de serveis públics, etc. 
que han de marcar les pautes de 
creixement i consolidació del futur de 
Sarrià. Sarrià ja és, de manera real, 
responsable de la seva PLANIFICA
CIÓ I DEFINICIÓ MUNICIPAL.

8. —I com que aquests apunts no 
són exclusivament paraules, caldrà 
ressenyar breument el que ha estat 
un any de vida per a cada una de les 
comissions del Consell Municipal de 
Sarrià de Ter, analitzades pels seus 
responsables en cada àrea:

POBLE, GOVERN, PRESSUPOST, 
RECONEIXEMENT PÚBLIC, IN
FLUÈNCIA INSTITUCIONAL, PRO
TAGONISME DEMOCRÀTIC, PLA
NIFICACIÓ I PROGRAMES D 'A C 
TUACIÓ CONCRETA són els ele
ments que avalen un any d'actuació 
del Consell Municipal.

I són també les bases que ens 
ajudaran a afrontar el futur amb unes 
garanties de consolidació del procés 
institucional de Sarrià de Ter fins a 
l'assoliment de la plena sobirania.

En aquest moment h is tòric , els 
membres del Consell som conscients 
que només una política basada en 
el treball i en la consecució de fites 
concretes pot retornar la confianca 
ais ciutadans que han suporta t a- 
quests anys d'abandó i de buid 
municipal. Per això, en el moment de 
plantejar una actuació pública, hem 
triat de fer la gestió necessària per 
omplir de continguts reals ¡'Ajunta
ment del Poble, i no tan t endegar 
lentes discussions polítiques sobre la 
naturalesa jurídica, legal i administra
tiva dels Consells Municipals.

La nostra proposta de treball 
passa per estblir uns objectius a curt i 
mig term in i, que podrien quedar 
identificats amb els següents punts:

1 .— Prosseguir en l'increm ent 
d'aquesta política de traspassos de 
l'A jun tam en t de Girona al Consell 
Municipal de Sarrià. Es tracta d'om
plir de competències el Govern propi, 
estab lin t a les nostres oficines la 
major part dels serveis d'atenció al 
públic: pagaments, cobraments, taxes 
quintes, permisos d'obres, circulació i 
vialitat, serveis tècnics, etc... j

Àngel Vidal i Roqueta
Ctra. Mas Prat - Tel. 84 
SANT GREGORI (Girona)

INSTAL· LA C IO N S  I R E P A R A C IO N S  D ’A IGUA, GAS, ELECTRICITAT I CALEEACCIÓ

Josep Pla i Oliveras
Avda. de França, 125 - Tel. 21 33 29 
SARRIÀ DE DALT (Girona)
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2.— Política de participació de les 
Associacions de Veïns i Entitats 
cíviques en les Comissions del Con
sell i en la defin ic ió  de la política 
municipal de Sarrià. La potenciació 
de les Associacions i Entitats com a 
interlocutors del Consell és un ele
ments definitiu a l'hora de configurar 
un sol poble i una sola com un ita t 
d'interessos.

3 .— Coneixem ent de la rea lita t 
pressupostària de Sarrià, a través de 
l'analisi desglossat de la Hisenda de 
Girona, que ens permetrà de definir 
una política coherent amb les nostres 
possibilitats exactes d'ingressos, amb 
el pressupost ineludible de despeses, 
i amb la capacitat de c rèd it i 
endeutament derivada de la nostra 
posició hisendística.

4 .— Pel que fa al Pla Comarcal 
d'O rdenació Urbana, en fase de 
revisió i adaptació, demanarem auto
nomia tant pel seguiment i definició 
del planejament que afecta a Sarrià 
de Ter, com per la posterior aplicació 
i realització del Pla. Aquest ha de ser

un aspecte fonamental de la recons
trucció urbanística del terme munici
pal, actualment esquarterat i fraccio
nat, contra els interessos del nostre 
poble.

5.— La creació de nous serveis ha 
de donar consistència al cartipàs 
municipal. En aquest sentit, pensem 
crear les bases per a una policia 
m unicipal de Sarrià, program ar la 
realització d 'un M ercat setmanal 
d'abasteixements, crear un Patronat 
municipal que administri el patrimoni 
d'instal.lacions actuals i futures, pro
p ie ta t de l'A jun tam en t, o de les 
en tita ts  consorciades que així ho 
vulguin pactar, consolidació de l'es
tructura cultural i social, amb adqui
sició d'un local per establir una Casa 
de Cultura, que aculli serveis i 
iniciatives precàriament estructura
des.

6. — A mig term in i, i co inc id in t 
amb l'evolució de la situació parla
mentària nacional de Catalunya cal
drà esperar que la nova Llei Munici
pal hagi definit les bases legals per 
accedir el nostre poble a la plena

sobirania municipal, administrativa 
política. Aquest procés hauria de 
quedar concretat, com a màxim, en 
el m om ent en què el poble de 
Catalunya sigui convocat a eleccions 
municipals.

7 .— Si el camí per accedir a 
aquesta sobirania municipal estableix 
una consulta, tipus referèndum, als 
véins de Sarrià de Ter són aquests 
anys de treball i de realisme els que 
ens han d 'haver convençut de la 
poss ib ilita t i de l'è x it de la nova 
etapa. Voldrà dir que el treball, i no la 
demagògia haurà recuperat novament 
la fe col·lectiva en el nostre futur.

8.— L'objectiu final d'aquest pro
cés és arribar al reconeixem ent 
form al de la sobirania de Sarrià de 
Ter i a la cons tituc ió  del seu 
Ajuntament.

9 .— Només a pa rtir d 'aquesta 
situació igualitària, l'Ajuntament de 
Sarrià podrà optar per constituir-se 
solidàriament amb els altres Ajunta
ments de la Comarca, en una manco
munitat de Municipis, que contempli 
l'abso lu ta  necessitat de m antenir 
serveis comuns, administració parcial
ment comuna, i els òrgans polítics i 
territorials responsables- dels interes
sos comuns.

10.— Per tal que aquests objectius 
puguin tenir una concreció pràctica i 
no quedin en l'àmbit de la teoria, el 
Consell Municipal de Sarrià demanem 
explícitament que per part de l'A jun
tament de Girona hi hagi un pronun
ciament públic respecte del procés 
d 'in s tituc iona litzac ió  dels Consells 
Municipals, així com de les posicions 
polítiques i jurídiques que mantindran 
els diferents Partits amb presència a 
la vida Municipal davant la nova Llei 
de Govern Local que haurà d'aprovar 
el Parlament de Catalunya.

Sarrià de Ter, 24 de maig 1980

BAR-RESTAURANT CASA PILAR

Carrer Pont Major, 124 - GI RONA
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SÀRRIA. DE TER
ç

Inform ació de l'Assemblea 
General realitzada e l proppassat 
17 de maig

L'ordre del dia apuntava els 
següents temes:

— Informació general.
— Membres I com posició de la 

Junta,
— Estat de Caixa.
— Federació de les A A .VV . de 

Sarrià
— Comissió de Festes.
— Precs i preguntes.
Inicià la sessió en Nicolàs Pichar- 

do qui va informar sobre el tema de 
la SANITAT. El Consultori ja es troba 
en funcionament, malgrat no ésser- 
ho amb tota la seva capacitat. S'ha 
p rodu it un canvi en la p lantilla  de 
metges que atén el Consultori; el nou 
metge, senyor Taboa, és jove i amb 
empenta i pretén portar a terme tota 
una tasca de xerrades i conferències 
sobre aspectes de prevenció d'acci
dents, de Sanitat i de funcionament 
del consultori, a nivell de to t el poble. 
La primera d'aquestes coferències ha 
estat realitzada al Pla de la Rasa, 
assistint el metges Srs. Taboa, Mar
cos, els AT.S., Sra. Carme i la 
Llevadora,així com nombrós públic.

S'ha concedit una tercera plaça 
de metge per al Consultori i també 
està a concurs la plaça de pediatra; el 
nou metge, Sr. Taboa, ha estat 
designat Cap de Sanitat del poble.

A la reunió m antinguda a La 
Rasa es varen fer consultes referents 
als horaris de vis ita , i especial 
menció a que s'intentaria cobrir les 
vint-i-quatre hores del dia mitjançant 
torns de guàrdia. Es continuaran fent 
visites a domicili per als malalts que 
hagin de restar a casa o al llit, però el 
que no es farà seran les receptes 
sense la supervisió del metge.

L'intenció és la de continuar amb 
aquestes xerrades al llarg dels mesos 
de maig i juny. Per la primera 
quinzena de juny està prevista fer-la a 
Sarrià de Baix.

Es va obrir un torn de preguntes, 
fent-se evident que moltes d'e lles 
corresponien a la xerrada a tenir amb 
els metges (horaris, problemes espe
cífics)... Es preguntà també si no era 
insuficient el nombre de metges. Es 
va dir en conclusió  que ja no era 
problema de metges, sinó el Consul
tori englovava un àmbit massa ample.

Sobre URBANISME va parlar en 
Santi Besalú. Els projectes són molts 
i molts els ja aprovats, començats i 
realitzats. Falta subhasta del projecte 
del Firal II, i està aprovat el de 
portada d'aigües al Pla dels Vinyers. 
Per aquest mateix sector s'ha d'apro
var el pressupost per el segon 
semestre per a les clavegueres.

Els projectes que afecten a aquest 
sector són prio rita ris  en el Consell 
Municipal.

La casa d'en Ramió, al Carrer 
Petit, resta encara d'empeus. Manca 
la decissió del Tribunal Suprem, però 
els diners per tirar-la a terra ja estan 
dins el pressupost. Mentre, el Carrer 
P e tit, no es pot ni asfa ltar, ni 
passar-hi la clavaguera que ha d'atra- 
vessar pel bell mig del carrer.

De la Nacional II se'n ha parlat 
m olt aquests dies i s'han tin g u t 
moltes reunions tant amb l'Ajunta
ment de Girona com el Consell i 
Obres Públiques. El nou Cinturó de 
Ronda de Girona passarà per darrera 
la muntanya de Montagut, solucio
nant el problema del Pla de Sarrià. En 
quant a l'autovia, l'A .V . de Sarrià va 
enviar un avantprojecte de situació 
de semàfors, que va estar acceptat 
per el Consell i per Obres Públiques. 
El que semblava un problema sense 
solució (encreuaments, velocitat, co
municació ambdós bandes) ja resta 
solventat.

El públic va intervenir demanant 
pel retolament dels carrers. Per part 
de la Taula es va respondre que 
gairebé a cada Consell es demanava, 
però que hi havia un problema 
Consell-Ajuntament de Girona sobre 
els dos "e s c u ts "  que s'havia de 
solventar bonament. També es va 
apuntar que els seveis públics del 
Consell haurien de posar una nova 
senyal de prohibició d'aparcament en 
la corba del Carrer Firal i la Placeta, 
doncs la visibilitat és gairebé nul.la.

ELS DOS CARRERS
De "Carretera de la Vergonya" 

ja n 'h i ha una que és institució a 
Girona: la Nacional-14 J, que va a 
Anglès. A Sarrià en tenim dues: el 
Carrer Carrilet (antiga Carretera de 
Banyoles) i  el carrer Major (Carre
tera d'anar a França).

Ja fa més de dos mesos que el 
Sr. Masoliver va decidir arrencar 
el què quedava d'asfalt. / fa més 
de dos mesos de cop i  volta a 
Obres Públiques sel's h i van 
acabar els diners. Bé, no del tot; 
sinó que no en teien prou.

Obres Públiques ha promès fer 
les obres dins de la prim era  
quinzena de juny. Això ho diu una 
fulla passada als veïns afectats a 
finals de maig. També, diu que 
l'obra la portaran a terme conjun
tament Obres Públiques que fara 
la primera capa en fred i  després 
l'empresa contractada, que farà la 
segona capa en calent. El que no 
diu és que els veïns ja  en tenen 
prou de polseguera i  que ells no h i 
entenen gaire de capes en fred i 
en calent, però sí de quan un 
carrer està asfaltat o no, i  de quan 
hi surten clots.

Des d 'aqu í volem manar la 
pressa a qu i sigui. A l Consell, 
perquè faci complir a Obres Públi
ques el que ha promès. A Obres 
Públiques per l'abandó en que ha 
deixat l'obra. Que d'una vegada es 
so lven ti el problem a dels dos 
carrers i els malentesos entre els 
veïns. Volem que per Sant Joan 
es pugui fer la verbena al carrer.

ASSUMPCIÓ J
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Pel que fa referència, a La Rasa, 
sobre Urbanisme, N. P ichardo va 
inform ar sobre la realització del 
pressupost per asfa ltar el carrer 
Central de la zona. Els altres carrers 
queden supeditats al Pla General i als 
Plans Parcials corresponents. Respec
te als accessos es creu que aquest 
estiu estarà acabat el projecte d'en
trada i sortida per la carretera de 
Banyoles. També és va fer al.lusió a 
la gasolinera, que continua essent 
una sortida mancada de visibilitat i a 
l'aparcament de cotxes a l'entrada.

Del projecte d'urbanització dels 
carrers Carrilet i Major II, no se'n té 
més notícia que la d'Obres Públiques: 
no té diners per asfaltar-ho. S'intenta 
arribar a un acord amb l'Ajuntament 
de Girona. De totes maneres, to t el 
projecte l'estan portant la Junta de 
Contribuents del sector i el Consell.

Respecte a CULTURA en Guillem 
Ramos va informar sobre el desenvo
lupament de les classes de català 
(tant a Sarrià com a La Rasa) i de les 
d'adults a La Rasa, tant les d'alfabe
tització com les de certificat; també 
va incidir en la problemàtica de l'any 
vinent, donat que el MEC sembla no 
voler pagar mestres per a classes 
d'adults. La solució menys dolenta 

seria la d'agrupar totes les classes que 
es realitzen a tot Sarrià (d'adults) en 
una sola.

Les classes de català podran 
continuar-se donat que s'autofinan- 
cien amb l'aportació de l'Ajuntament 
i de la Caixa.

Inform à també sobre el Mes 
Cultural d'Abril, coordinació entre les 
AA.VV. de Sarrià i el Consell. Malgrat 
no haver-hi molta assistència en 
alguns actes, en general fou m olt 
positiu. Per endavant cal una millor 
coordinació entre els actes organit
zats per les diverses en tita ts  del 
poble, per tal de no repartir el públic, 
provocant alternatives a la mateixa 
hora.

El Local per a la Vellesa, ja està 
acabat. No es pot inaugurar donat 
que manca acabar l'altre local que la 
"Caixa" té destinat a local social, i és 
desig exprés de "L a  C aixa" que 
ambdós locals s'inaugurin al mateix 
temps.

El públic va intervenir en aquest 
moment, en particular el Sr. Pallarès, 
per agrair a la revista POBLE l'edito
rial del número anterior. També va dir 
que tal com s'havia acordat per la 
Junta de Vells que porta les negocia
cions del Casal, es va determinar que 
l'àmbit territorial seria per tot el terme 
de Sarrià, i que estaria obert a 
tothom, jubilat major de 65 anys que 
pertanyés al terme m unicipal de 
Sarrià, m algrat no ésser soci de 
l'Associació de Véins.

ESTAT DE COMPTES: S 'han 
esmerçat 70.000 ptes en adequar el 
local de l'A.V. (llum, taules, cadires) 
que serveix per reunions per a 
tothom (Associació de Véins, vells, 
Junta de Pares del Col.legi, etc.) Hi 
ha en Caixa unes 36.000 pts. S'ha 
contribuit també a l'acondicionament 
del local de La Rasa, que actualment 
serveix per les classes de català i 
d'adults i per a reunions socials.

Actualment són 253 socis.

MEMBRES I COMPOSICIÓ 
DE LAJUNTA

El nostre president, Miquel Res- 
plandis, continua a la Juntaperbja no 
com a president, donat que va 
presentar la seva dim issió mesos 
enrera. Davant l'impasse que es troba 
l'actual Junta per tal de trobar nous 
membres es proposà de buscar a 
noves persones, concretam ent per 
sectors. Amb el sector de La Rasa no 
hi ha problema donat que a la Junta 
hi ha una bona representació. Man
quen representants dels carrers Major, 
Firal i Germans Ensesa, així com dels 
V inyers, d 'on són necessaris dos 
representants més com a mínim.

La Junta  es planteja to rba r els 
nous membres d'aquí a setembre. Si 
no surt ningú més plegaria.

FEDERACIÓ D 'AA.VV.
Hi ha una proposta per part de 

l'A.V. del Pla de l'Horta d'endegar un 
procés de federació de les AA .VV. 
per a coordinar aquelles activitats i 
aquells problemes que ens són co
muns. La proposta no és nova. Al 
fomar-se l'A .V . de Sarrià el 1976, 
nosaltres ja ho vàrem proposar; 
aleshores les altres AA.VV. no ho 
varen acceptar doncs veien un pro
blema de superioritat enfront de les 
altres AA .VV. ja existents. Ara el 
problema sembla no ésser tant greu, 
doncs cada Associació sap quin és el 
lloc que li correspon. Es prioritari que 
cada A A .VV . m antingui la seva 
personalita t i formes de treballar. 
Però el que sí és evident és que hi ha 
problemes que s'han de trac ta r en 
comú, perquè el problema 
és comú. La Federació ha de servir 
de nexe d'unió. Estarà composta de 6 
vocals (dos per cada AA.VV.) i d'un 
president.

S'acordà portar-ho endavant, en 
tant la Junta ho vegi factible.

COMISSIÓ DE FESTES
Per aquest any s'havia pensat 

recuperar la festa petita, avencar-la 
en el temps. Però per ara hi ha 
programat a finals de juny la diada de 
les "24 Hores del Futbol" patrocinat 
per la revista POBLE, i sembla que el 
temps ens cau a sobre per preparar la.

També s'havia proposat de fer la 
festa unitària amb Sarrià de Dalt. 
Mentre la U.E.S. s'encarregui de la 
festa de Sarrià aixb no serà possible. 
Potser l'any vinent.

Es preveuen fer més actes popu
lars per la festa, per tal de potenciar
ia.

S 'ob rí el torn final de precs i 
preguntes. Es demana sobre l'activi
tat del grup de joves, contestant que 
la comissió existent s'havia disol per 
problemes entre el mateix grup, que 
els medis per a portar-ho endavant ja 
s 'havien ofert, però que era un 
problema de manca de ganes.

Es dona per finalitzada la reunió a 
les nou i mitja del vespre.

Electrodomèstics

LLUÍS RIBAS
* ELECTRODOMÈSTICS

* OBJECTES DE REGAL

* JOGUINES

Major de Sarrià, 87, 89 i 91 - Telf. 20 72 07 
SARRIÀ DE TER
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A EN LLUÍS DE CAL "XIXU" UN
HOME DE SARRIÀ

Feia temps que no anava per baix, 
al capvespre. Em vaig trobar amb en 
Lluís assegut sobre una caixa ador
mida pe l sol de la tarda, i  em va 
oferir una estona de xerrada. Parlà
rem de la p laceta, dels arbres que 
han crescut molt aquest any perquè 
els han podat. El Coro cada dia 
sembla més abandonat, l i  deia. / 
m 'exp licava de quan va fe r-los -h i 
tancar les finestres que donaven a la 
seva propietat i  del forn que escalfa
va massa la paret. Llavors arribà en 
Josep de ca'n Ninyol, també assidu a 
la xerrada sobre les caixes. "S'hauria 
de canviar la parada de l'au tobús. 
Aquí el lloc és més cèntric i  afavoriria 
a més gent". Li vaig prometre dir-ho 
a l'Associació de Veins, al Consell i 
que es llegís la Revista d'aquest mes 
perquè h i sortiria. f'La Revista està 
molt bé. Me la llegeixo tota”, afegí.

A rribava aquella hora tendra i  
engrescadora, quan no calen les 
paraules per comunicar-se. I ara, en 
recordar-ho, em venen im atges de

quan en Lluís feia la xocolatada per la 
mainada per la festa, i  treia els 
pebrots vermells per la xanfaina. De 
quan to t el tràns it de la N acional 
passava pe r d in tre  e l carrer / els 
turistes es paraven a comprar fruita, i 
en Lluís s'afanyava a dir, amb el seu 
català de sempre, que aquella era la 
millor fruita que trobarien arreu. 0  bé 
quan t'o fe ria  un ram de Hor per 
beneir el dia del Ram i  quan per 
Corpus arreglava la façana amb 
branques tallades del dia abans al 
bosc. De quan el veies assegut 
davant la Placeta, amb els de sempre, 
fent-la petar i  comentant el treball, el 
fu tb o l i  la feina de l'a lca lde, to t 
prenent la fresca.

A ra et destí l i  ha ju g a t una 
mala passada. Se'n ha anat sense 
poder veure la seva neta, ell que tant 
n'estava d'una mossa. Se'n ha anat i  
ha deixat les caixes buides, a la 
frescor tèbia del capvespre. Adéu, 
Lluís.

ASSUMPCIÓ

APUNTS DES DE LA VOCALIA
DE CULTURA

Ha passat el Mes C u ltu ra l-80 . 
Era com un "test" en el que tots els 
qui d'alguna manera havíem col·la
borat en la seva organització -lluny 
de qualsevol opció partidista- te
níem posades les esperances i el 
recel envers el seu resultat. A hores 
d 'a ra , i des de la pe rspectiva  de 
l'A.V. de Sarrià de Ter, el balanç no 
és desalentador, però tampoc ens 
podem sentir eufòrics, conscients 
de què son m o lts  els fac to rs  que 
s'han ba rre ja t a l'h o ra  de fer 
valoracions: programes massa apre- 
tats, hores desconvenients, deures 
familiars, el món de la pressa que 
ens o p rim e ix ... M a lg ra t to t ,  no 
servirà de res que ens fem retòrics 
ni reiteratius, abans convindrem en 
afirmar que hi ha una gran massa 
p o pu la r -i potser joves in d u ïts  — 
que "passen" de qua lsevo l acte 
cultural, form atiu o recreatiu. S'està 
c o n firm a n t la tr is ta  a firm a c ió  de 
que cada dia s<5m menys comunica
tius i més egoistes.

Però no cal veure-ho  to t  des 
de la part negativa , i a ix í podem 
donar u n tom bde  180°, d ie n t que 
també podem contemplar-hi aspec

tes p o s itiu s , to t  i que les cares 
sempre solien ésser les mateixes, els 
assistents mostraren m olt d'interès 
en els temes tra c ta ts , i so b re to t 
participaren, bastant, adonant-se 
que hi han moltes reunions que ens 
poden a judar a sen tir-nos  més 
POBLE, so lida ris  amb les conse
qüències que aquest mot comporta.

Vet ací una breu m ostra , que 
recull unes petites opinions respec
te al Mes Cultural i la Vocalia de 
Cultura:

a) O pin ió  que us mereix el Mes 
Cultural-80.

b) Perquè? Justificar-ho.
c) Idees i suggeriments.
1 — Antonio. 24 anys. Adminis

tratiu.
a) Com a in ic ia t iv a  estava bé. 

En molts actes no hi va haver gaire 
assistència. Algunes fallences i pot
ser el problema més greu va ésser 
que to t  estava m o lt a ju n ta t. La 
gent no es desplaçava gaire.

b) Es plantejaven una sèrie de 
coses in teressants, que s 'haurien  
d'anar fent més sovint. M olta  gent 
té d'anar a treballar aviat, i sempre 
sorties a les dotze o més.

c) Moure ben aviat la qüestió de 
l'espai de cara als nanos; ja que la 
societat està imposant massa, res
ta n t- lo s  la l l ib e r ta t de pensar. Lo 
ideal seria concebir-lo com està fet 
el P a trona t de Pares de Fam ília , 
p ro cu ra n t més p a r tic ip a c ió  dels 
pares, sobretot en el seu entorn o 
barri. Després també mirar de fer 
quelcom que engresqui a la gent a 
concentrar-se en un lloc determ inat.

2.— Rosa M .a. 29 anys. Profes
sora.

a) P os itiu . In teressant i amb 
bastant participació.

b) Perquè to t  a llò  que es fac i 
desinteressadament, altruïstament, 
amb l'ú n ic  desig de que la gent 
sàpiga cada dia més, podent viure 
sense la por d'ésser guanyada o 
marginada, és important, m olt im 
portant.

c) D'idees moltes, suggeriments 
m o lts . Ara bé: fac i el que es fac i 
que estigui obert a tothom , o sigui, 
partic ipatiu, no com petitiu , ja que 
la com petivitat, més que ésser un 
estímul és una fon t de desil·lusions, 
frustracions,complexes....

Una a ltra  cosa seria que to tes
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les activitats culturals que s'orga
nitzin entre les AA.VV. de Sarrià, 
s'hi compti també la de Pont Major 
-encara que tingui Ajuntament dife
rent—, igual com es fa amb la 
Revista.

3 . — Joaquim. 41 anys. Tallista.
a) La meva opinió és a favor de 

fer-ho més sovint o cada any 
almenys i sobretot amb més ressó. 
Hi ha molta gent que encara no ho 
sap o no ho vol saber.

b) Es un bé per a tothom i 
necessari per unir la gent; que avui 
es tan imporant.

c) Procurar tot el possible per 
fer-hi participar a tots els joves de 
tretze a vint anys. En lloc de tant 
de fu tbo l, més cultura és el que 
manca.

4 . — Quim. 68 anys. Jubilat.
a) La cultura és una cosa 

necessària, i s'ha de fomentar al 
màxim possible, sobretot per la 
joventut que de cultura-educació 
no en tenen gaire.

b) Actualment no hi ha gaire 
cultura, malgrat que és un tema 
molt ampli j sobre el que hi ha 
molt a parlar. Perquè movent 
aquest camp de la Cultura, gairebé 
sempre se'n pot agafar alguna cosa.

c) Procurant haver-hi quant més 
unió possible entre tots, si no hi ha 
cultura és molt difícil aconseguir 
fites proposades

5 . — Susana. 15 anys. Estudiant.
a) Me ha parecido un mes 

acertado, pues todo el mundo ha 
colaborado en bastantes actividades, 
A mi parecer se tendría que hacer 
más a menudo, y seguir los temas 
que han quedado pendientes. Ha 
servido entre los jóvenes sobre 
todo, y también se han interessado 
las personas mayores.

b) Porque así la gente se anima 
en colaborar y además aprendes 
cosas que son útiles.

c) Tendríamos que hacer excur
siones los jóvenes de La Rasa y
Sarrià de.Ter. Y,como se,.está 
haciendo hasta ahora, pedirnos 
sugerencias.

6 . — Guillem. 28 anys. Banca
a) Una bona idea, però mal 

planificada.
b) Degut a les poques ganes que 

té la gent de sortir al carrer, i la 
poca cultura general. Mal planifi
cada per: 1) Ha estat molt personal, 
quan tenia que haver-se conjugat 
entre tota la gent dedicada a la 
cultura: des de les escoles... 2) 
Després els temes escollits, alguns 
massa profunds, quan podien haver 
estat més superficials. 3) Se li han 
posat actes massa seguits, i la 
participació sempre era de les 
mateixes persones. 4) Poca propa
ganda, i els dies en aue es podien 
fer actes col·lectius -divendres, dis
sabtes- no es programava res.

c) Val més no donar-los-hi 
masses problemes a la gent.

7 . — Marta. 18 anys. Estudiant,
a) S'ha pogut treballar fent

coses pel poble, el qual no ha 
tingut una participació massa bri
llant

b) La intenció de ter-ho en 
diferents sectors de Sarrià era bona, 
però donat el poc interès de la gent 
pels temes s'ha deixat notar la poca 
disposició d'aquesta a fer "poble", i 
a no voler sortir del seu sector.

c) Que es facin temes comuns, 
que hi hagi ¡dees i més contacte 
entre les vocalies de Cultura de les 
AA.VV. de Sarrià, el Consell i la 
gent.

8 . — Francisca. 53 anys. Depen
denta.

a) Molt bona.
c) Considero m olt bo tenir 

oportunitat de millorar la cultura.
c) No contesta.
9 . — Santi. 22 anys. Delineant.
a) Hi faltava molta gent per tot. 

Al recital de Sant Jordi, valia la 
pena anar a veure a en Jaume 
Amella, i ja vares veure la gent que 
hi havia. El mateix et puc dir del 
tema Ecologia, les Nuclears....

b) El problema de sempre: la 
gent de Sarrià no està acostumada 
a sortir de casa seva. Abans es feia

Ara sereu vosaltres els socis, 
lectors i convéins qui jutjareu 
envers aquestes respostes. Que 
consti que nosaltres seguim confor
mes amb allò que postulava l'Edito
rial del n.° 3 de "Poble": "La 
cultura abarca totes les maneres de 
comportament que es deriven de 
totes les activ itats que realitza 
l'home". No ens cansarem de dir i 
repetir que si millorem el grau de 
cultura general, el treball que 
realitzem —sigui el que sigui — 
se'ns farà més personalitzat, i 
davant els problemes que se'ns 
plantegin tindrem més capacitat 
d'opinió. Esperem que arribin les 
idees i suggerències: la Bústia de 
"Poble" i de l'A.V. als baixos de 
l'Ajuntament roman deserta. Ani- 
men-nos a escriure i, si és possible, 
a participar en tot el que es pugui, 
és molt ample el ventall d'activitats 
que es poden dur a terme: excur
sions, sortides, grups de teatre, de 
dansa, d'expressió... Tots plegats 
tenim la paraula.

MATIAS

* * *
Teatre al Patronat, i estava plé de 
gom a gom; ara res de tot això...

c) Tant per l'A.V. com per el 
Balónmano, com pel Patronat. Cal 
que cada entitat es volguí moure 
adequadament en el camp cultural. 
Fallen els grans i falla l'estructura
ció, ja que to t s'hauria d'anar 
portant a terme des de l'escola; 
millorant la convivència entre tots 
els qui consititulm el Poble.

10.— Francesc. 60 anys. Profes
sor E.G.B.

a) El material de propaganda 
(Programes, pasquins, proclames, 
bans, anuncis, cartells, fu lls ...) 
MOLT BO, La '"brunyolada" del dia 
7 i les galetes i el vi dolç dels dies 
9 i 10, no tant, amb regust de poc.

b) Calia repetir-ho cadascun dels 
21 dies en que es varen fer actes.

c) Que les exposicions a la 
Biblioteca Municipal no resultin un 
entrebanc per la lectura i consulta 
dels LLIBRES, que també son Cultu
ra.
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VERS LA CONSOLIDACIÓ DE 

L ARXIU MUNICIPAL DE SARRIÀ

El descobriment i el redreçament 
de la h istòria d 'un  poble sov in t bé 
condic ionada, es concreta i es ce
nyeix del que se'n desprèn de llurs 
documents, manuscrits, cròniques i 
llib res; aquest con jun t de material 
gràfic són els elements que general
ment constitue ixen  els arxius dais 
pobles i viles. Ja siguin parroquials, 
municipals, o bé particulars; els arxius 
ens donen com pte de la p len itud 
h istòrica d 'un poble, h istòria que 
d'altra banda amb el davallar del 
temps i de les ganeracions s'ha anat 
consolidant i els historiadors han anat 
posant amb evidència. Tant és així 
que aquí a Sarrià també disposem del 
nostre pe tit "ca la ix  de sas tre ", on 
trobem un cert nombre de documen
tacions, impressos i comunicacions 
d 'in te rès h is tòric . Interès que per 
alguns potser és molt migrat, però jo 
crec que pels sarrianencs ens mereix 
molta consideració i importància. A 
Sarrià disposem bàsicament d'unes 
fonts d'informació històrica recents, 
es a dir la història que podríem jutjar 
amb un criteri més exhaustiu vindria 
a ésser la nostra història contempo
rània o a ltram ent la d 'uns segles 
ençà.

Una d'aquestes fonts històriques 
més recents són sens dubte, els 
llibres d'actes o els manuals d'acords 
de l'A ju n tam en t. Aquests llibres 
constitueixen, al meu parer, un dels 
materials historiogràfics de més tras- 
cendència; diguem que són la "pedra 
de toc”  per a comprendre la nostra 
h is tòria  més im m inent. De totes 
maneres, com to ts  sabeu posseïm 
altres elements que ens donen comp
te de fets i realitzacions històriques ja 
més llunyanes, tais com la mateixa 
descoberta del jaciment arqueològic 
del Pla de l'Horta (la vila Romana), 
per exemple, àdhuc també ens po
dríem remontar a descobertes prehis
tòriques, propers al terme municipal 
de Sarrià.

Però tornant als Llibres d'Actes 
abans esmentats, aquests es troben a 
hores d'ara a l'A rx iu  M unicipa l de 
G irona, els quals, com ja és de 
domini públic, fóren portats a Girona 
a l'època de les passions anexionis- 
tes. Per Sarrià, els llibres d'actes són 
fo n t d 'in fo rm ac ió  h istòrica i d 'ús 
actual molt importants, i per tant crec 
que cal que to rn in  al lloc que els 
correspon: Sarrià.

Entre moltes raons, penso que els 
llibres d'actes han de tornar a Sarrià

per la utilitat que aquests posseeixen 
a hores d'ara. Per exemple a l'hora 
de cercar dades sobre l'estudi d'una 
nova planificació urbanística, l'empla
çament d'un nou edifici, per a trobar 
una ressolució de l'any X, etc. 
Sembla per això que l'actual consis
tori gironí té interès perqué aquests 
llibres tornin a Sarrià, pels sarrianencs 
està clar que els recordatoris de llur 
recent h istòria passada, els llibres 
d'actes, han d'estar entre nosaltres.

Malgrat l'actual ubicació dels es
m entats llibres, a Sarrià posseïm 
d'altra banda altres documentacions. 
Documentacions i paperassa que ens 
cal desempolvorar aviat, donat que 
aquests altres papers i docum ents 
són una també veritable font històrica 
d'interès. Em refereixo a molts dels 
docum ents que a hores d'ara es 
troben al pis superior de l'A ju n ta 
ment, en un estat m olt i m olt 
lamentable, ço és, un estat de pols i 
abandonament seriós.

Aquest documents, (Actes, cen
sos, correspondència, manifestos i 
altres) ens donen com pte de les 
correspondències que hi van haver en 
diferents èpoques entre les institu
cions i el nostre Ajuntament. Molts 
d'aquests impressos corresponen al 
temps de la Mancomunitat de Cata
lunya i a la Generalitat. També s'hi 
troben censos i d'altres documents 
curiosos del segle XIX. I no cal dir 
també que disposem de to ts  els 
papers que fan referència al temps de 
les dictadures, tant la de l'un com la 
de l'altre; ja m'enteneu.

Cal dir, doncs, que la consolidació 
de l'A rx iu  M unicipal de Sarrià ha 
d'ésser una realització immediata, 
sinó correm el risc de què els 
"paperots" desapareixin o es malme
tin més del que ja ho estan. Cal, en 
defin itiva, avançar el pro jecte de 
consolidació  del nostre arxiu, la 
nostre història no pot romandre en 
l'es ta t ruinós en el que es troba a 
hores d'ara.

Cal dir, també, que a Sarrià no 
podem perdre h is tòricam ent més 
coses. L'arxiu de tota manera està en 
fase de projecte, cal en de fin itiva  
donar el cop ferm  per realitzar-lo. 
Amb la consolidació del nostre propi 
arxiu, el fu tu r "A rx iu  M unicipa l de 
S a rrià ", haurem salvat una cosa 
també molt important per Sarrià: la 
seva història.

JOSEP BRUGADA

TEMPS DE
GUERRA
PER UN SOLDAT

L'odi envolta a la ciutat 
quan tot just apunta l'alba, 
la nostàlgia del soldat 
llueix en la seva mirada, 
com una incerta recança 
apreta el fusell amb ràbia 
contra la guerra, i espera, 
que es cloguin totes les armes.

“Camina soldat, camina, 
no miris mai endarrera, 

estàs condemnat a viure 
per l'estel d'una bandera.
Si vols gaudir il.lusions 
en una nit estrellada 
i desvetllar amb sóns 
la grandesa de l'albada, 
vigila soldat, vigila, 
car vora teu hi ha canons 
que lluiten també per viure”

Amb la fe a flor de llavi 
lluita per un trós de terra 
i esclata el record de l'avi 
quan li contava una guerra.

Els records que li fan osca 
d'enyorada llibertat; 
somnis de grans ideals 
temps de felicitat, 
li semblaven immortals 
i el temps també ha callat.

Car un dia el van matar 
just quan apuntava l'alba, 
en un instant es va tallar 
tot el seu món d'esperances.

Ara resta enmig dels morts 
que la batalla ha guanyat, 
enterrats de cara al sol 
els hi ha mancat fins el nom 
per tota un eternitat.

De res serveixen medalles, 
ni paraules, ni plors, 
han donat la seva vida 
per a salvar l'honor 
de la pàtria pubilla, 
però s'ha oblidat l'esclat 
d'una família senzilla, 
que ha perdut el seu soldat 
amb molta valentia.

LA SANG RAJA E N  DEVESSALL  
FINS A  FER UN RIU VERMELL 
BARREJADA D E  SOLDATS  
QUE S ’UNEIXEN E N  LA PAU  
Q UAN HAN MOR T SENSE 
REM EI

BARTOM EU  SEGURA
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Les plantes de l'Àvia

CIRERER
D'ARBOÇ

Arboç, arbocera. alboix, llipoter, 
cirerer de llop, cirerer de pastor.

Nom científic: Arbutus unedo, L.

Descripció : A rb re t m olt sovin t 
d'aspecte arbustiu; branquetes joves 
enrogides, aspres i peludes. Fulles tot 
l'any verdes, lluentes, lanceolades o 
ovalades, dentades i sense pèls. Flors 
disposades fent ramells, blanques i en 
forma d'olleta. Fruit (la cirera), gros, 

granallut, tou i vermell a la maturitat.
Floreix: D'octubre a gener.
Creix: A casa nostra el trobem als 

alzinars aclarits. Radera Can Guilana, 
camí de Can Costa.... És una planta 
característica de la terra baixa als 
Països Catalans.

Composició: L'escorça presenta 
matèries tàniques que s'utilitzen per 
assaonar. Les fulles i ramells joves 
són rics en sucres. A ix í m ateix les 
cireres madures que presenten 
alhora pectina; aquestes tenen un 
gust de farina molt fat.

Us: La fusta és un com bustib le  
mediocre. Les fulles i l'escorpa són 
astringents, pel que es poden utilitzar 
per a combatre diarrees i disenteries. 
Per a preparar-ho s'ha d'afagir una 
unça de fulles o escorça seca per litre 
d'aigua i posar-ho a bullir; deixar-ho 
refredar. Hi ha qui recomana de i
xar-ho uns dies a "s o l i serena". 
Prendre tres o quatre tasses al dia en

cas de diarrea intensa. El mateix 
procés, però només amb la meitat de 
les fu lles o escorça, pot m itigar la 
inflamació de la bufeta de l'orina, la 
incontinència de l'orina, etc.

JOSEP BOU

NOTA:
Les plantes han esta t i  són 

utilitzades per la medicina convencio
nal i  per la popular. L 'una amb un 
coneixement experimental i analític i 
l'altre amb un coneixement empíric i 
tradicional, però sempre o quasi 
sempre s'han fet servir per a curar. 
En un i  a ltre cas la seva u tilitzac ió  
només serà justificada en casos de 
necessitat, del con tra ri e l rem ei es 
pot convertir en mal.

LLIÇONS DE CATALA

LLICÓ 4.a

Són paraules o mots esdrúi- 
xols els que la síl.laba a la qual 
donem més força és l'antepenúl
tima, com: Màlaga, consciència 
mètode, església.

Totes porten accent: Amèri
ca, constància, Àfrica, contínua, 
màquina, ciències, aritmètica.

EXERCICI

Separeu les síl·labes i poseu 
accent a les paraules agudes, 
planes i esdrúixoles que n'hagin 
de dur:

Ho fareu així: 
mussol, mus-sol; camí,

; rellotge, ; pràctic,
; sembrarien, ;

femeni, ; coneixen,
; aigua, ; paral·leles

; pèrdua, ; his
toria, ; hiena, ;
menjaras, ; pasqües,

; Cordova,

Solució de l'exercici de la lli-
çd 3.a

Ombrívol, córrer, passeges, 
motorista, Cadis, paraigua, cadi
ra, saltaríem, camines, dòlmens, 
escriuen, jugarien.'

VOCABULARI
Adéu o adéu-siau (¡Adiós! és 

cas te llà ) - ba lena (b a lle n a ) - 
caramels (Carmelos és incorrecte) 
- bunyols i no brunyols - multa 
(no munta) - alcalde o batlle (no 
arcalde) - atmosfera i no atmos
fera com en castellà.
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SARRIÀ DE DAOT
L'assodadó de vetas Crup 

de Sarria de Hait de Joves
El passat dia 10 de Maig, es 

reunia l'Associació de Veins per tal 
d'aprovar el text d'uns nous Estatuts 
més adients a les necessitats d'avui 
dia, però la finalitat més important 
pel que proposàvem aquest nou 
con tingu t era per am pliar l'àm b it 
territorial de l'Associació de Veins del 
Grup Torras, puix que des d 'una 
perspectiva de poble no vèiem gens 
clar que molts dels veins de Sarrià de 
Dalt, i entre ells els més antics, no 
estessin representats al nivell que els 
hi correspon dintre la convivència del 
poble.

Al mateix temps també hem 
canviat el nom de l'Associació, que 
des d'ara s'anomenarà "ASSOCIA
CIÓ DE VEÏNS DE SARRIÀ DE 
DALT" i és amb aquesta denomina
ció que ens hi hem de veure 
inden tifica ts  to ts  a l'ho ra de fer 
quelcom pel poble.

Sabem que per a m olts de 
nosaltres l'esdevenim ent del Grup 
Torras, fou una etapa que va alterar 
la vida quotidiana d'aquell Sarrià de 
Dalt de vint-i-cinc anys enrera, amb 
uns costums tan típics i arrelats que 
a mesura que ha anat passant el 
temps s'han anat perdent, com per 
exemple les festes populars a les que 
caldria tornar a donar aquell caire que 
tenien abans. Com també tenim  
moltes necessitats i problemes que 
amb l'aportació de noves idees i la 
partic ipació  de to ts  els hi podríem 
donar més viabilitat a l'hora de fer de 
Sarrià de Dalt un poble més solidari i 
més humà.

És per això que a partir d'ara 
quan parlem de la gent del poble, no 
direm "els de la Colònia" o "els del 
Poble Vell", sinó que direm nosaltres 
els de Sarrià de D a lt" , amb to t el 
sentit de la paraula.

S i considerem que Sarrià és un 
poble, m algra t la p ro x im ita t i  la 
forçosa anexió a Girona, per molts 
dels joves de Sarrià de Dalt, la idea 
clara de que això no ha de ser un 
entrebanc a l'ho ra  de dur a terme 
unes activitats concretes de la nostra 
edat ens hem proposat ajuntar criteris 
per tal de formar un grup de jovent 
en el que hi tindran cabuda tots els 
joves del poble.

Encara que la recent formació del 
grup és poc nombrosa i  la manca de 
local ens afecta notablement per dur 
a terme els nostres propòsits, pensem 
que això no ha de ser un obstacle a 
l'hora d'eixamplar la nostra activitat.

A l haver-hi a Sarrià altres grups 
que es dediquen a una tasca concre
ta, la nostra finalitat seria la d'ajuntar 
esforços i  fer d'aquest grup un lloc 
on to thom  h i tingués cabuda i  h i 
aportés les seves idees.

Molts de vosaltres, joves, que per 
una raó o altra no gaudiu de les 
activ ita ts  i  de la convivència en el 
nostre poble, doncs ara es l'hora de 
fer quelcom per crear uns lligams que 
ens integrin i  ens portin a una amistat 
i  a un disfrutar tots junts.

Què es pretén amb la creació 
d 'aquest grup de Joves? Com és 
m olt lòg ic  en l'e sp e rit dels joves, 
organitzar el nostre esplai i  participar 
dels actes que a nivell d'esbarjo i  de 
cultura es desenvolupin a la nostra 
comarca. Un dels aspectes que veiem 
més important és el col.laborar amb 
les festes del poble i  que tornin a 
recuperar la seva iden tita t; també 
voldríem que la cultura i  el coneixe
m ent de la nostra terra fossin un 
terme sempre comú al nostre grup. 
Per això hem pensat fe r un recu ll 
sobre la història de Sarrià de Dalt i 
els seus orígens totalment descone
guda per a molts de nosaltres.

Bé, veiem que e l dur a terme 
totes aquestes ac tiv ita ts  des d 'un  
grup que ara s 'in ic ia  és una tasca 
força difícil, però al estar motivada 
per una voluntat ferma de trobar i 
conèixer nova gent, i  desenvolupar 
unes ac tiv ita ts  que despertin les 
nostres inquietuds envers el nostre 
entorn, farà que no es frus tin  les 
nostres i/./usions. Per això cada 
divendres ens trobem a les escoles 
velles (part alta) a les nou del vespre.

US HI ESPEREM A TOTS!

GRUP DE JOVES
DE SARRIÀ DE DALT 
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AHiCVOnS
Per tal de fer un xic d'història 

del nostre poble hem fet un 
interviu a una de les persones més 
velles de Sarrià de Dalt, és en Joan 
Aymerich, el que ha respost amb 
molt d'interès a les preguntes que li 
hem fet.

Per iniciar aquest interviu ens 
adrecem als anys de la joventut 
d'en Joan, perquè és l'etapa de la 
vida que tothom millor recorda.

— Quants habitants i havia a 
Sarrià de Dalt a l'any 1920?

— I havien trenta tres cases i 
erem aproximadament uns cent-cin- 
quanta habitants.

— Eren millors les festes d'abans 
que les d'ara?

— Sí, eren diferents, puix que el 
poble en participava totalment d'e
lles.

— A les festes i havia un esperit 
més religiós o menys que ara?

— Al sentir-se més la religió, la 
gent participava més en els actes 
espirituals i religiosos.

— De quina manera organitza
ven l'esplai els véins de Sarrià de 
Dalt en aquells anys?

— Bé, la mainada jugava a 
"vèlit" o a saltar a corda i els més 
grans anaven a fer la "manilla" que 
per poder fer-ho es tenien que 
desplaçar a Sarrià de Ter o a 
Girona.

Referent a les festes d'aquells 
anys en Joan ens explica unes 
anècdotes.

A l'any 1923 la Banda del 
Regiment d'Àsia va venir a tocar a 
Sarrià de dalt per la Festa Major, i 
dos dels components d'aquesta 
Banda encara són vius, un s'està a 
Salt i l'altre a Santa Coloma. A l'any 
1924 es van contractar dues orques
tres, una era la dels Atrevits de 
Banyoles i l'altra era els Encants de 
Bordils; en aquells anys el contrac
tar aquestes orquestres només ens 
va costar 16 pessetes a cada jove.

La Festa Major es celebrava el 
dia dos de setembre de cada any, 
diada de Sant "AntolínT

Un dels fets més remarcables 
en la vida de Sarrià de Dalt, fou 
l'esdeveniment de la indústria, per
què a l'any 1934 Torras obria la 
Fàbrica de Sant Julià, a l'any 1942 
es fundava la fàbrica de Sarrià, i el 
Grup de Vivendes Torras es va 
començar a construir a l'any 1951.

Una altra anècdota que en Joan 
recorda és la següent:

L'Anomenat "cam í del m ort" 
que és aquella drecera que va des 
d'el pont de l'autopista fins a les 
escoles, reb aquest nom degut a 
què l'esmentat trajecte hi havia un 
pi m olt gran, on durant la guerra 
s'hi havia enterrat un soldat repu
blicà, que fins l'any 42 no fou 
desenterrat per la seva família a fi 
de donar-li una sepultura més 
decent.

I ara anem a anomenar les 33 
cases que constituïen Sarrià de 
Dalt, a l'any 1920:

L'Horta Can Guilana
Can Culubret El Molí d'en Tomàs
Can Vinyes Can Xunclà
Can Espeluga Can Cistel 1er
Cal Cucut Can Matas
Can Vert Can Camós
Can Gisbernat Can Marieta
Can Conna Cal Avensador
Can Poll M olí d'en Xunclà
Can Parragueras Cal Renoc
Can Tomaset Can Marc
Can Riüró Can Melcu
Can Corretxa Can Bàscara
Can Nadal Cal Xatu
Can Murvei Can Fesola
Can Tiranda 
Can Tomàs

Can Rovira

Bé. Heus ací que en Joan amb 
els seus records ens ha portat a una 
època del Sarrià de Dalt de la seva 
joventut, i és aquesta una manera 
més de fer la història del nostre 
poble.

MARCEL MUÑOZ

PESCADOS DEL RIO PROPERA OBERTURA A SARRIÀ DE TER 
Plaça de l'Obra (Església), s/n.

■ CONGELATS 

• PRE-CUINATS

P o n t  M a j o r ,  1 3 6  T e l è f o n  2 1  3 7  0 5  

P O N T  M A J O R  G I R O N A
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“Terra baixa”,d’Àngel Guimerà
darrera obra del grup 'FAULA”

EL "GRUP FAULA" DE SARRIÀ DE DALT HA COMPLERT 5 ANYS

Ja des de sempre hi ha hagut 
certa tradició teatral a Sarrià de Dalt.

En altres èpoques grups prece
d e n ts 'd e  curta vida, poc més o 
menys havien estat mantinguent viva 
l'afició . Sens dubte és després de 
l'any 1957 que amb m otiu de la I 
M ostra de Teatre, quan aquesta 
activitat començà a tenir una certa 
continuïtat.

És llavors quan s 'o rg í el ''G rup  
Faula"que ja va fer la seva presenta
ció d in tre  la mostra del Certamen 
amb l'obra de Eduardo Criado "Fang" 
després arribaran d'altres obres com: 
''La  M osque ta ", "E l Retaule del 
Flautista" "L 'ú ltim  Forat", etc. Fou 
aquesta última obra que marcà una 
nova directriu del Grup, ja que fou 
creada a base d'uns mínims retaules 
escènics que sorgien m itjançant la 
improvització dels actors sobre l'es
cenari. Després es va escriure l'obra 
per ésser en la segona Mostra.

El "G ru p  Faula”  en els seus 
principis va estar molt vinculat dins 
l'e n tita t del Centre Parroquial de 
Sarrià de Dalt. Però s'ha anat 
independitzant alhora que segueix 
assajant al teatre de l'entitat.

A l llarga d 'aquests escrits ens 
hem referit a la "Mostra de Teatre". I 
és que aquest Certament de Teatre 
que es celebra cada dos anys a Sarrià 
de Dalt, l'organització corre a càrrec 
del "Grup Faula" qui compte amb la 
col·laboració del Centre Parroquial i 
d'altres grups escènics amateurs de 
l'entorn de la província. Tot això, ha 
fet que s'hagin arribat a celebrar tres 
edicions i amb bones perspectives de 
que a l'any 1981, es pugui celebrar la 
IV Mostra al teatre del Centre.

Dins el teatre de Sarrià, al llarg 
d'aquestes tres edicions celebrades, 
han desfilat més de 25 obres i més de 
15 grups que per espai de vàries 
setmanes feien de Sarrià un dels 
Centres més importants del Teatre a 
les comarques gironines.

En els ú ltim s temps el Grup ha 
sofert alguna reestructuració degut a 
què alguns dels membres han hagut 
de deixar l'escenificació per cumplir 
el servei militar i altres perquè s'han 
casat. M algrat to t s'està in ten tan t 
mantenir viva la flama de l'escenifica
ció i s'ha muntat; "Terra Baixa", de 
l'Àngel Guimerà.

També passat l'estiu es comença
rà a treba lla r sobre l'obra que es 
representarà a la següent Mostra.

F.R.
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IX  Homenatge a a Vellesa a
Sarrià de Dalt

El proppassat diumenge, dia 
vuit de juny va tenir lloc a Sarrià 
de Dalt, el IX Homenatge a la 
Vellesa. A grans trets cal palesar 
que la Festa fou un èxit, i des 
dels més grans fins els més petits 
van poder fruir d'una vetllada 
especialment important deditada 
a tots els més grans de la Vila de 
Sarrià de Dalt.

Els actes per tal de comme
morar aquesta Festa no van 
allunyar-se massa dels que fins 
aquesta edició s'havjen vingut 
celebrant. A les onze del migdia 
van reunir-se tots els homenat
jats, amb els respectius padrins i 
padrines en el parc infantil de 
davant de la Cooperativa. Cal dir 
que eren gairebé cent-cinquanta 
el nombre d'avis que van rebre 
l'Homenatge.

Després, la desfilada fins el 
Centre Parroquial, on tingué lloc 
una Missa en sufragi dels ancians 
morts.

Un cop closos aquests dos 
primers actes es va passar a un 
dels més emotius. Es tracta 
concretament de l'Acte d'Home
natge. Van ser sis els parlaments 
que van produir-se en aquests IX 
Homenatge a la Vellesa.

El primer d'ells fou només 
l'acte d'obertura a càrrec del 
President del Patronat de la 
Vellesa, Sr. Josep Ramió Renart, 
el qual va donar pas als següents 
com a cap de l'organització 
d'aquest IX Homenatge als 
grans.

El Batlle de Girona, Quim 
Nadal, fou qui va anomenar reis 
de la Festa a l'avi i a l'àvia de 
més edat de tots els qui 
participaren en aquest Homenat
ge. Van ser Andrés Martínez 
Valverde, de cent anys i Maria 
Josefa Giménez Rivera, de vui
tanta cinc anys.

Després de la proclamació, la 
Núria Riu en representació de la 
infància, i la M .a Auxiliadora 
Ventura en nom de la Joventut, 
van oferir sengles presents a 
ambdós homenatjats.

Acte seguit van tenir lloc els 
parlaments dels representants de 
la D irecció General de la Caixa 
de Pensions per a la V e llesa i 
d'Estalvis, i el representant de la 
Presidència de la Diputació.

Per la .Caixa, Lluís Torner i 
Callicó va acomiadar-se de tots 
per ésser traslladat de Sarrià, i 
aprofità per dedicar uns poemes 
a aquests vells que en el decurs 
de tots els anys els ha demostrat 
la seva estima.

Per la seva banda el Sr. 
M uné  va assistir a l'a c te  en 
representació de l'Excel.lentíssi- 
ma D ip u ta c ió  de G irona . I per 
cloure el capítol d'intervencions 
el capellà de la Parròquia, Do
mènec Casanellas, va fer un elogi 
a la Vellesa.

Després d 'aquests actes, i 
abans de començar el dinar, la 
Cobla La Principal de la Garrotxa 
va interpretar dues sardanes i a 
frec de dos quarts de dues, les 
tres-centes-cinquanta persones 
s'assentaven a les tau les pel

D ina r de G erm anor. Un cop 
acabat aquest, la C obla La 
Principal de la Garrotxa, Els Xics 
i el G rup Dances G irona  van 
amenitzar la sobretaula.

Quan ja eren prop de les sis 
de la tarda la Cobla La Principal 
de la G arro txa  va o fe r ir  una 
cu rta  a u d ic ió  de sardanes i a 
c o n tin u a c ió  e lls  m ateixos van 
engegar el Gran Ball de ta rda , 
per reemprendre'l cap a les deu 
del vespre, quan ja pràcticament 
hi quedaven el més joves, doncs 
els homenatjats ja començaven a 
fe r fig a  després d 'un  d ia  espe
c ia lm e n t im p o rta n t per a e lls , 
però que no deixà de ser 
esgotador.

F ina lm en t cal destacar que 
tots els actes van ser seguits de 
forma incondicional per un insis
ten ts  i m o les t x im -x im  que en 
alguns m om ents va a rriba r a 
molestar, però to t i així no fou 
un fa c to r m o lt im p o rta n t que 
s'hagués convertit en protagonis
ta. Simplement, va voler assistir 
a la Festa als Vells de Sarrià de 
Dalt.

Aquest és el Cravat que anunciava la celebració del IX Homenatge a 
la Vellesa a Sarrià de Dalt.
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SARRIA - PONT MAJOR

DIES - 28 i 29 DE JUNY
L L O C  - PISTA-UES SARRIA DE DALT



LES 24 HORES DE FUTBOL PISTA

POBLE va néixer per unificar els esforços de les entitats cíviques 
representatives dels nuclis de Sarrià i Pont Major. Entre molts dels objectius que ens 
vàrem proposar està, la idea de fer poble-, a través de llurs pàgines, de llurs activitats 
en comú es pretén una unitat de convivència. Les “24 Hores de Futbol” pretenen 
ésser pel damunt de tot, pel damunt de l'esplai i el joc, un acte d'afirmació col·lectiva. 
Ja que d ’alguna manera estem encerclats d ’asfalt i carreteres que ens divideixen, 
cerquem en definitiva activitats que ens unifiquin més.

D ’altra banda, també volem donar a l ’esport aquesta idea unitaria. “Les 24 Hores 
de Futbol en Pista”insisteixen tanmateix en la idea de l ’unificació.

Així doncs, us convidem a què us sumeu a la festa dels dies 28 i 29 Després del 
Mes Cultural que amb èxit hem celebrat, també ens vindrà bé el contrapunt de la 
folgança i el joc.

H O R A R I DELS A C TES
DIA 29 DE JUNY
2 (matinada): Projecció de les pel·lícules esportives i el

llargmetratge "Don Camilo".
9'30: Projecció del llargmetratge infantil de

DIA 28 DE JUNY dibuixos animats en EL CENTRE PARROQUIAL.
12: Ballada de SARDANES
13: Finalíssimes dels "segons classificats" de la

18'30: Presentació dels equips. competició futbolística.
19: Començament del primer partit. 16: Finals del Torneig.
22: Revetlla, 19: Lliurament de Premis i obsequis



ACTIVITATS I  ACTES PARAL·LELS A LA COMPETICIÓ 

ESPORTIVA QUE COMPLEMENTEN EL PROGRAMA

- T O T S  ELS ACTES ES FARAN A SARRIÀ DE DALT -

Per una vegada el futbol esdevindrà un medi i no un 
mitjà, doncs tenim previst un acurat programa que es 
celebrarà i tindrà lloc en els entorns de fora la pista 
poliesportiva de Sarrià de Dalt.

Les "24 Hores" començaran a les 6'30 de la tarda del 
dissabte, dia 28 de juny, amb la presentació dels equips. 
L’acte es portarà à terme juntament amb una exhibició de 
les patinadores de la UNIÓ ESPORTIVA SARRIÀ. A les 
set de la tarda està previst que comenci la competició 
futbolística. El marc tècnic de la competició ja l'avançà
vem a l'altre plana de la revista POBLE. Els equips que 
prenen part en l'esmentada competició esportiva no són 
pròpiament els representats en la Revista. Així el Pont 
Major, Sarrià de Ter i Sarrià de Dalt-Pla de l'Horta 
representen tres equips, un de cada categoria. En total 
seran 12 els conjunts esportius i 120 els participants, pels 
quals hi haurà diferents trofeus,, medalles i distincions. La 
competició pressuposa arribar a unes finals que seran 
disputades en les tres darreres hores de les 24 previstes. 
El final de la festa serà a les 8 h. de la tarda del 
diumenge, dia 29. D'altra banda cal dir també que tots 
aquells que s'hagin apropat a la pista poliesportiva de 
Sarrià de Dalt hauran pogut trobar quelcom del seu grat.

A les 10 h. de la nit del dissabte, dia 28, començarà a 
la zona asfaltada, davant el bar de la pista una fabulosa 
revetlla animada pels conjunts musicals "TERRA BLAVA" 
i "SINTONIA". A més a més hi hauran altres divertiments 
i gresca paral·lels.

Quant la verbena hagi arribat gairebé a la fi, es 
projectaran a la pista de tenis pel·lícules de caràcter 
esportiu i el llargmetratge anomenat "DON CAMILO"*

Al matí del diumenge i a partir de les 9'30 tindrà lloc 
una XOCOLATADA INFANTIL. Per la xocolatada s'esta
blirà un servei d’autobusos que recolliran gent del Pont 
Major, Sarrià de Ter i La Rasa. Acabada la XOCOLATA
DA hi haurà la projecció d'un film de dibuixos animats en 
el CENTRE PARROQUIAL de Sarrià de Dalt.

Després de la pel·lícula de dibuixos animats, tindrà 
lloc una gran BALLADLA DE SARDANES a càrrec de la 
cobla FARNENSE.

A les 2 h. de l̂a tarda del diumenge s'animarà la 
competició futbolística amb la disputa de les finals dels 
segons classificats i a les cinc de la tarda es disputaran 
els encontres finalistes. I ja a les vuit de la tarda es 
procedirà àl lliurament de trofeus i clausura de l'esdeveni
ment esportiu, "24 HORES DE FUTBOL PISTA ,

Col·laboren en el muntatge de la manifestació 
esportiva-recreativa, les sis entitats del Consell de 
Redacció de la Revista POBLE (Associacions de Veïns de 
Sarrià de Ter, Pla de l'Horta, Sarrià de Dalt i Pont Major, 
UNIÓ ESPORTIVA SARRIÀ, Consell Municipal). Ens 
donen suport i col·laboren també el CENTRE PARRO
QUIAL de Sarrià de Dalt i nombroses entitats bancàries i 
Comercials del nostre poble.

Per tal de donar una àmplia difussió de l'esdeveni
ment esportiu, es farà una setmana abans una RODA DE 
PREMSA amb els diferents mitjans d'informació.



P O B L E  P O B L E  P O B L E  P O B L E  P O B L E  P
La revista POBLE organitza durant eis dies 28 i  29 de juny de 1980 ies 
"24 HORES DE FUTBOL-PIS TA "  que es regiran d'acord amb ei següent

REGLAMENT
I.-S ISTEM A  DE COMPETICIÓ
1. — El torneig serà disputat en tres categories: 

juvenils (15 a 18 anys), sèniors (19 a 30 anys) i veterans 
(31 a 50 ansy).

2. — A cada categoria hi participaran quatre equips 
que en una primera fase jugaran pel sistema de lliga.

3. — En una segona fase, els equips que en la lliga 
hagin quedat en els llocs 3 i 4 jugaran una final per la 
decisió definitiva del 3.er lloc. I els que hagin quedat en 
els llocs 1 i 2, jugaran una final per la decisió del campió.

4. — En cas d'igualtat a punts en la primera fase es 
decidirà per aquest ordre:

— Millor “gol average" particular.
— Millor "gol average" general.
— Major diferència positiva entre gols a favor i 

en contra.
— Sorteig.

5. — En cas d'empat en la fase final es decidirà per 
una tanda de 5 penaltys per bàndol. I si encara subsisteix 
l'empat, per llançament alternatiu de penaltys per desfer 
la igualtat.

6. —En els partits que decideixin el campió, previ 
llançament de penaltys, es jugarà una prorroga de 10 
minuts dividida en dos temps de cinc.

II.-EQUIPS
7 . —Cada equip estarà compost d'un nombre de 

jugadors entre 7 i 10, dels quals només podran haver-hi 
en pista cinc (quatre i un porter).

8. —Un partit no podra començar-se si un equip no té 
en pista quatre jugadors.

9. —Les substitucions es podran fer en qualsevol 
moment.

10. —Es preveuen dos tipus d'expulsions:
— Per dos minuts, quan el jugador comet faltes 

o protestes insitents i gestos o paraules insultants. 
Durant tot aquest temps no podrà ésser substituit.

— Per tot el partit, quan es produeixin insults 
greus o agressió a qualsevol jugador o a l'arbitre. En 
aquest cas sí que podrà ésser substituit.

11. — Si un equip es queda en pista amb menys de 
quatre jugadors per expulsions o lesions i sense 
possibilitat d'ésser subtituit, el partit es donarà per acabat

amb el resu lta t ex is tent en aquell m om ent, si aquest 
afavoreix l'equ ip  com plet. Si el resu lta t llavors fos 
d'empat o victòria de l'equip incomplet, es concedirà el 
resultat de 2-0 a l'altre equip.

12. —En cas de la no presentació d'un equip, o en cas 
de que no es presenti amb el mínim de quatre jugadors, 
es concedirà el resultat de 2-0 a l'equip present o complet 
després d 'una espera de 20 m inuts. Si passat aquest 
temps es presentés o es completés l'altre equip, es podria 
jugar encara el partit sempre que hi hagués 20 minuts de 
temps hàbil abans de començar l'altre partit i sempre que 
l'equip present o complet accepti fer-ho.

III. -PARTITS.

13. — La duració dels partits serà de dos períodes de 20 
minuts, amb un descans de 10.

14. — Durant cada període es podran so l·lic ita r per 
cada equip dos temps morts d'un minut. Aquest temps 
serà descomptat al final de cada període.

IV. -J O C
15. — El joc es regirà pel reglament habitual de futbol, 

excepte en les següents circumstàncies:
— El porter no fa còrner.
— Des de la banda es treurà amb la mà i rasant 

la pilota.
— Totes les faltes, excepte els penaltys, es 

llençaran de manera indirecta i l'embranzida de 
l'executant no podrà ultrapassar els 3 metres (cinc 
passos).

— La barrera es formarà a 3 metres.
— No seran vàlids els gols aconseguits des del 

camp propi excepte els autogols.
— El porter haurà de treure sempre que la pilota 

surti per la línea de fons i amb la mà.

16. — Qualsevol particularitat no prevista en aquest 
reglament serà resolta per l'organització.

17. — La participació en el torneig suposa l'acceptació 
de les presents normes.

COL.LABORACIO DELS CONCESSIONARIS DE 

CO CA-CO LA-CO BEG A S.A.
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PAISES I A l I USI S

Col·legi Ntra. Sra. de Montserrat

"Davant de Déu ens hem d'incli- 
nar perqué és tan gran; davant d'un 
infant perquè és tan petit". (Anònim),

En la vida estem comparant 
contínuament, fins de forma incons
cient. Fer un judici sobre quelcom és 
comparar amb un model ideal en el 
que pensem. Qualificar la conducta 
de les persones i el valor de les 
coses, és també comparar. Com ho 
és també el propi afany de millora 
personal, doncs se suposa que hi ha 
quelcom millor i allò aspirem. En tota 
comparació existeix una referència o 
un model. Precisament en la qualitat 
o adecuació d'aquest model resideix 
l'encert o no de la comparació.

La tasca d'educar els fills és 
també un treball comparatiu. Malgrat 
tot, a voltes partim d'un model no 
adequat. Quan tenim davant nostre 
un infant normalment el veiem com 
un adult petit, i no és així. Un infant 
no és més que un infant, encara que 
sembla que digui una bertranada.

Un adult no ens serveix com a 
model educatiu. No per falta de 
qualitats, sinó per falta d'adequació.

Quan es premia o es castiga, 
quan s'estimula o s'aconsella, quan 
ensinistrem o formem, estem presen
tant al nen una escala de valors: LA 
NOSTRA, que a ell possiblement no 
li digui res.

En Ricard és un xicot que se sent 
marginat a casa seva, degut a la 
gelosia envers un seu germà petit. 
Un dia arriba a casa i la seva mare, 
que està fent el dinar, s'ha oblidat 
quelcom a la botiga. La mare coneix 
la mala gana amb què en Ricard acull 
els encàrrecs que li encomana. Però 
es decideix, enèrgica:

— Ricard! Tens d'anar a la botiga 
ara mateix!

—Ara? No veus que estic jugant?
— Apa, vinga ves-hi i et donaré 

deu pessetes. Corre fill, que tinc 
molta pressa.

Automàticament, per un acte de 
reflexe, la mare ha posat com estímul 
alió que val a l'escala de valors dels 
grans: el diner. Ben segur que en 
Ricard va complir l'encàrrec. I segur 
també que es va comprar alguna 
llaminadura amb aquells diners. Però 
també hauria complert la comanda si 
la mare l'hagués escridassant o ventat 
algun clatellot, amb l'amenaça de 
consuetud: "veuràs quan vingui el 
teu pare... També hi hagués anat 
donant-li 25 pessetes, o 5, tantseval!

Però aquesta mare, per desconeixe
ment del problema del seu fill o per 
manca de comprensió envers el nen, 
ha perdut una batalla, doncs res 
hauria alegrat més al nen que 
anar-hi per res; a canvi només 
d'alguna paraula prèvia sobre la 
necessitat de la seva ajuda en aquell 
moment que la mare tenia feina. En 
fi, fer-li sentir que, malgrat el seu 
germanet, a ell se'l necessita també.

A vegades, a classe, el mestre 
sentencia:

— Lluís, avui no sortiràs al 
descans!

Possiblement a en Lluís, això l'hi 
importi, però en ocassions el tal Lluís 
(o Pere o Joan) pot ésser un noi amb 
problemes d'integració o simplement 
retret, i s'ha utilitzat en ell un model 
de càstig que li és un premi, que 
només contribueix-a refermar la seva 
manca de sociabilitat. Aquest nen ha 
d'anar a jugar amb els demés. Li és 
necessari relacionar-se amb els altres. 
Però és clar, el joc no entra dins 
l'escala de valors dels adults, com a 
quelcom essencial. Se l'ha tractat 
com a un adult petit. Altra vegada 
hem posat en dansa el interessos dels 
grans sense pensar que en Lluís no 
ho és.

Quantes vegades, davant les ma
les notes del col·legi un pare li fauna 
reflexió "rotllo" al fill, mentre el nen 
escolta com qui sent ploure els 
aplastants arguments que l'empenyen 
a estudiar més. Arguments que tal 
volta són vàlids en el món de

l'empresa, per exemple, però no 
davant d'un nen que, anem a saber el 
perquè, no ha rendit com s'esperava. 
Precisament s'ha de començar per 
aquí, per saber les causes i no donant 
lliçons de moral i responsabilitat.

Què ha passat amb aquella joguina 
tan sofisticada que vàrem regalar al 
nen el dia de Reis? La va veure el 
primer dia i després li va'm prendre i 
la vàrem guardar per por de què la 
tranqués? 0  la va trencar desseguida 
per satisfer la seva sana curiositat 
infantil, tractant de buscar-li alguna 
utilitat? De totes maneres en quins 
valors pensàvem quan li vàrem com
prar? Més d'una vegada imposem el 
nostre gust en quelcom tan elemental 
com és l'entretenimentquepropor- 
cioneni les joguines.

De tot això, algú podrà pensar 
que els pares no pintem res en les 
tasques educatives. Res més lluny de 
la realitat. El que passa és que educar 
presuposa una certa intenció de 
fer-ho. No s'educa així com així. Al 
nen se l'h,'„de veure com un nen. 
Hem de baixar del nostre pedestal 
d'adults i intentar de comprendre-los, 
però mai amb aquest posat que 
adoptem de què som més grans i 
sabem més. Res d'això. Tenim que 
comprendre-los posant-nos en el seu 
lloc, al seu nivell, com si fóssim ells. 
En últim terme AMB SIMPATIA; 
paraula aquesta que defineix aquest 
"POSAR-NOS EN EL SEU LLOC".

F.R.



LA PARRÒQUIA INFORMA: Per: JOSEP GISPERT'

TROBADES DE PARELLES PER A LA PREPARACIÓ DEL MATRIMONI

En Josep M.a i la Mercè, la Lisa i 
l'Agustí, en Carles I la Bea, la Lluisa i 
en Josep M .a, en Xavier i la Rosa, 
l'A lb e rt i la Mercè, en Manel i la 
Dolors, i el Capellà, el diumenge 18 
de maig, vam fer una convivència de 
tarda i nit al Monestir de Sant Daniel.

Es tracta d 'un grup de parelles 
que durant els mesos de febrer i 
marp, ens havíem anat trobant per a 
posar en comú to t allò que d'alguna 
manera constitueix la vida del matri
moni. No hi van poder participar en 
Carles i la Margarida, en Josep M .a i 
la Dolors i la M.a Àngels i en Ricard, 
l'Amàlia i en Pito.

La primera part de la Trobada va 
consistir en "fe r una experiència de 
fasteig diferent'': Cada parella, per 
separat, va dialogar sobre el què els 
havien suposat les reunions fetes els 
dissabtes a la n it a la Parròquia. 
Aprofitant la bellesa natural de Sant 
Daniel, van fer-aquesta conversa to t 
passejant vers la Plapa dels Músics o 
cap a la Font d'en Fita, vers la Font 
del Bisbe o pel camí de Sant Miquel.

Després d'aquest diàleg ens vam 
reunir to ts  plegats i vam fe r " la  
paella" és a dir, vam posar en comú 
les nostres impressions sobre el tema 
tractat. Són aquestes:

7. — Creiem que les Trobades que 
la Parròquia organitza, són una bona 
op o rtu n ita t per a conèixer-nos i  
dia logar m illo r entre la parella i  en

grup. Hem après a com partir els 
nostres problem es amb altra gent. 
Ens hem unit més nosaltres dos. Ens 
hem a llibe ra t de com plexes i  hem  
après a no mitificar problemes que 
són norm als en les parelles d 'avui. 
Ens hem ajudat els uns als altres.

P artic ipar a les reunions ha 
suposat trencar amb la ru tina  de 
sempre, aprendre a destriar el que és 
fonamental del que és secundari en la 
nostra vida de cada dia. Hem après 
un xic a reflexionar. Constatem que 
aquestes Trobades no poden quedar 
aquí. Les considerem com "un co
mençament", cal que en grup obrim 
nous camins.

2 .  — Però el que ens ha agradat 
més de tot, ho resumin amb aquestes 
tres expressions: "Obrir-nos als al
tres 'j "Compartir” , "Descoberta de 
molts aspectes de la nostra vida que 
ens havien passat per alt".

3 .  — Les Trobades han tin g u t 
també unes lim itac ions. No seríem  
realistes si només vegéssim la part 
positiva de les coses. Ens em donat 
com pte que les reunions les hem  
iniciat massa tard. Alguns tenien el 
casament a tocar i  estaven més 
preocupats per la festa que no pas 
per les Trobades. H i havia companys 
que intervenien poc en el diàleg. En 
general mancava temps. Potser 
s'haurien de fe r a les tardes dels 
diumenges. Les "posades en com ú"

dels "treballs de grup", resultaven 
cansades. Érem massa gent. Caldria 
organitza-ho en grups més petits.

4. — Els temes que ens han agradat 
més i  que n'hem tret més profit, han 
estat: SEXUALITAT, EL COMPRO
M ÍS POLÍTIC DE LA PARELLA, 
OBERTURA ALS ALTRES. El més 
fluix, La Paternitat Responsable.

5 . — Com hem d it més amunt, 
aquest treball iniciat el considerem 
com "u n  com ençam en t" Per això 
estem disposats a trobar-nos una 
vegada cada mes, per a com partir 
temes del nostre interès i  afermar 
Tamistat. Una parella per torn anirà 
preparant les Trobades.

Després d 'aquest in tervanvi de 
conclusions en grup, les monges van 
preparar-nos un bon sopar, on no hi 
va mancar alegria, companyerisme i 
xerinola de la bona.

En una societat com la nostra, on 
res ajuda a viure l'amor de la parella 
en un clima d 'au tèn tica  llibe rta t i 
compromís, podem veure amb gran 
goig com aquí i a molts altres llocs es 
van fent grups de matrimonis joves, 
que potser sense ells saber-ho estan 
desafiant el consum, el passotisme, 
les modes de torn i tot allò que mata 
el veritable amor entre les persones. 
Per molts anys i endavant!

JOSEP GISPERT
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PfaA DE b’HQRTA.
*MONOLOGO»PER:FIDEL RINCON

El autobús al fin pasaba por el 
Pía de l'H o rta . No todos los días, 
pero pasaba. No en todas las 
direcciones, pero pasaba. Después de 
tanto tiempo.... ¡Aleluya! ¡Los pájaros
cantan! ¡Las nubes se levantan!

*  *  *

En otro  lugar, la malvada bruja  
" Pirula"  miraba su bola de cristal y
gruñía: ¡No pasarán! ¡No pasarán!.

*  *  *

La gente del Pía de l'Horta ya 
se creía aquello de "to  er mundo es 
g u e n o " y hasta se oía algún g rito  
subversivo de "Viva el Consel/"

Pero he aquí que un día... Un 
dia la bruja "P irula" tocó el suelo con 
su varita mágica y d ijo ; " Abrete  
sésamo". Y la tierra se abrió tragán
dose nuestra ilusión y nuestro auto
bús.

*  *  *

Una zanja abierta en el camino 
que sigue el autobús impedía el 
avance de éste que dio media vuelta
y.... "si te he visto no me acuerdo".

*  *  *

Y hasta aquí el primer capítulo 
de nuestro señaI titulado "El Fantas
ma del Autobús". No deje de seguir 
esta apasionante historia: ¿Actúa solo 
el Fantasma? ¿Quiénes son sus 
cómplices? ¿Tenía perm iso para la
zanja? Y si lo tenia, ¿quién se lo dió?

*  *  *

El personal ya sospecha con 
razón que quizás no se vea más el 
autobús por el Pía de l'Horta, porque 
no hay que olvidar que el recorrido 
era de prueba y p o r un tiempo  
limitado. Y la excusa se la ha servido 
en bandeja la dichosa zanja. ¿Que el 
personal es pesim ista? El personal 
está form ado p o r op tim istas bien 
informados... y escarmentados, diría 
yo.

*  *  *

La verdad es que al camino le 
hacía falta una repasadita. A ver si el 
Ayuntamiento se decide y ahora que 
se avecina el buen tiempo echa algún 
remiendo que subsane la zanja y los
baches. ¿O es mucho pedir?

*  *  *

Y puestos a pedir.... ¿Quién ha 
abierto la zanja? Esperemos que 
nuestro Consell lo averigüe, sancione 
e informe. ¿0 tenía permiso el autor? 
Lo dicho, señores: "luz y taquígra
fos". Esperaremos acontecimientos.

#  *  *

Para colmo de males del Pía de 
l'H o rta  hasta se ha averiado la 
máquina corta-césped. Eso sí, de esto 
no tiene la culpa nadie. N i el 
Ayuntamiento, que ya es decir.

¿Y por qué será que cada vez 
que nom bro el Ayuntam ien to  me 
acuerdo de la fuente que nos 
deben?

*  *  *

He visto que un camión del 
A yuntam ien to  pasa po r el Pía de 
l'Horta limpiando la parte de asfalto 
junto a los bordillos, pero como no se 
avisa a la gente, los coches están 
aparcados y la labor del camión 
es testimonial. Se agradece el detalle, 
pero qué trabajo cuesta decir: 
¡Tronco va!

*  *  *

Desde luego estamos en un 
pueblo de "película", porque eso del 
autobús, tomado por el lado cómico, 
es de risa. Pero no es sólo lo del 
autobús. Vean como el cine ayuda a 
explicar cosas de nuestro sin par 
pueblo:

— El Consell Municipal..."Qué verde 
era m i valle".
— El urbano, antes de junio . ."El hom
bre que nunca existió."
— El urbano que ahora nos han 
puesto permanente. . . .  "Adivina quién 
viene esta noche'!
— Torras Hostench, S./4...."El Coloso
en llamas".
— La autovía......................"La Muralla"
— La escuela de adultos. "Solo ante el 
peligro”
— La Federación de Asociaciones. . . .
“ Tres cabalgan juntos".
— El día en que el "Consell" asuma la 
Guardería Pía de l ’Horta. .."El día más 
largo "

*  *  *

-  GUARDERIA
Se ha formado una Comisión de 

Padres con hijos en la Guardería, que 
se ocuparán de una forma directa de 
la prob lem ática del servicio. Lo 
primero que ha hecho esta comisión 
es elaborar unas normas de funcio
namiento.

Se adm itirán niños desde 18 
meses a 4 años, y procedentes de 
cualquier núcleo de Sarriá. A ta l 
efecto, en fecha próxima se abrirá la 
inscripción para el próximo curso. El 
Ayuntamiento, por boca de un con
cejal, ha dado promesa fo rm a l de 
arreglos que se consideran urgentes y 
la prestación de un servicio pediátri
co; además de una subvención  
económica que ayude a equilibrar el 
presupuesto deficitario.

Los niños disponen ya de dos 
aulas y dos señoritas que cuidan de 
una forma más personalizada de su 
form ación. Por ú ltim o cabe añadir 
que cualquier consulta o inscripción 
puede dirigirse al Administrador de la 
Guardería, Sr. Fernández.
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JA VIER FERREIRO: UNA FIRME 
PROMESA FUTBOLÍSTICA  
DEL C.F PLA DEL'HORTA

Si, Luis Buixeda, al que trajimos 
a estas páginas hace poco se procla
mó máximo goleador del C.F. Pía 
de l'Horta, no hay duda de que 
Javier Ferreiro ha sido el elemento 
más regular del equipo. Juega 
habitualmente de extremo izquierda 
y tiene doce años, por lo que aún 
el año próximo será alevín.

—  ¿Desde cuando juegas al 
fútbol?

— Antes estuve en el Gerona 
benjamín y ahora, desde hace dos 
años, en el C.P. Pía de l'Horta. En 
total, unos tres años.

— ¿Sólo fútbol?
— Bueno, hago natación con la 

U.E. Sarrià y balonmano en el 
Colegio.

— ¿Cuál es tu principal virtud?
— Creo que el pase al compa

ñero desmarcado.
La verdad es que Javi resulta 

sobre el campo un jugador comple
to. Además de esa cualidad que él

apunta sabe correr la banda con 
velocidad y la pelota controlada, 
no siendo desdeñable tampoco su 
tiro a puerta.

— ¿Con quién te entiendes 
mejor?

— Con Jordi Pérez
— ¿Quién te inculcó la afición al 

fútbol?
— Mi padre ya jugaba cuando 

era joven y aún suele hacer algunos 
partidos con el equipo de veteranos 
del barrio. De él me vino la afición.

— ¿Cuál ha sido tu mejor 
partido de esta temporada?

— Contra la Peña Buenos Aires 
a quien ganamos 5-1

— ¿Cuál es hasta ahora tu 
mayor alegría en el fútbol?

— La victoria, el año pasado, en 
el torneo "Elis" que se celebró en 
Roma tras haber ganado una fase 
clasificatoria aquí en Gerona.

Javi Ferreiro se sincera y confie
sa ser mejor jugador que estudiante,

madridista y admirador de Arcona- 
da. Y nosotros añadimos que se 
trata de una de las más firmes 
promesas de ese C.F. Pía de l'Horta 
nacido por el entusiasmo de los 
propios chavales y amparado por la 
Asociación de Vecinos.

F.R.
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LA ASOCIACIÓN INFORMA
/ERBENA DE SAN JUAN

El día 23 por la noche tendrá lugar 
m el Pía de l'H orta  la trad ic iona l 
'erbena de San Juan que este año 
:uenta con innovaciones que supon- 
irán un a tractivo  para la gran 
:antidad de génte que siempre partí- 
lipa en tal festejo.

Se iniciará todo a las 9'30, con la 
fogata típ ica, seguida de un baile 
copular amenizado por el conjunto 
'Sintonía" de Sarriá de Dalt, conoci
da ya en el bario, puesto que actuó 
an la fiesta del 5.° Aniversario de la 
Asociación. Jun to  a ese con junto  
núsico-vocal alternará Román Car- 
asco "El Manolo Escobar gerunden- 
;e'í

A lo largo de la velada se 
celebrarán varios juegos para adultos 
y pequeños, entre los que cabe 
destacar el de la quina.

Habrá servicio de bar permanente 
y cabe reseñar por último que todos 
los actos serán gratuitos y abiertos a 
todos.

ROMAN
CARRASCO

El ",Manolo 
Escobar 

de Gerona"

Conjunto
SINTONIA
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"FESTA MAJOR"

La Comisión de la "Festa Major" 
continúa los trabajos de organización. 
Recordem ds que está formada en 
representación de la Asociación de 
Vecinos Pla de l'Horta (Salmerón, M. 
Cordones y Muñiz), Centre Parroquial 
(Tixis, Pineda y Roura) y Asociación 
de Vecinos Sarrià de Dalt (Vilanova, 
Muñoz y Joana Rosdevall).

BASURAS
Es triste tener que tocar aún este 

tema. Sin embargo se sigue incidien
do en conductas antisociales por la 
repercusión que para la opinión y el 
olfato de los demás significan. Por un 
lado se bajan bolsas abiertas a la 
calle, introducidas en un cubo que 
luego se vuelca en la acera y por 
otro lado se utiliza el terraplén frente 
al tercer bloque como vertedero de 
los más diversos objetos y materiales. 
A ver si despreciamos la complicidad 
que da la noche en el primer caso y 
la exhuberancia de la vegetación en 
el otro y logramos una com unidad 
solidaria y autocontrolable.

POLICÍA MUNICIPAL

Desde el 2 de jun io  ya se pasea 
por Sarrià, de forma permanente, un 
policia municipal que cubrirá turno de 
6 de la mañana a 2 de la tarde y otro 
de 2 a 10 de la noche. El trabajo de 
estos funcionarios se ha planificado 
en una reunión celebrada entre las 
distintas Asociaciones y el Consell.

AUTOBÚS
Como ya saben, el autobús ha 

dejado de pasar por el Pla de l'Horta, 
debido a que un vecino abrió en la 
zona del Pía deis Vinyers una zanja, y 
posteriormente el autobús se atascó 
en ella. Hechas gestiones con la 
TEISA se nos ha comunicado que el 
autobús volverá a pasar cuando se 
subsane el desperfecto y cuando se 
arregle todo el camino que realmente 
está cub ie rto  de baches; trabajos 
éstos que ha de acometer el Ayunta
m iento. Este incidente tiene una 
segunda vertiente; averiguar quién 
autorizó a ese vecino de Sarrià para 
abrir la zanja y obrar en consecuencia. 
A este respecto el Consell tiene algo 
que hacer.

FEDERACIONES 
DE ASOCIACIONES DE 
VECINOS DE SARRIA

El próximo 21 de junio, a las 6 de 
la tarde, tendrá lugar en el Pía de 
l'Horta la Asamblea de compromisa
rios de las tres Asociaciones de 
Sarriá al obje to  de plasmar la 
Federación. En la citada Asamblea 
será elegida la Junta D irectiva del 
colectivo, que estará formada por dos 
miembros de cada núcleo del pueblo. 
También será elegido un Presidente. 
Aunque la Asamblea es de compro
misarios, elegidos ya préviamente por 
cada Asociación, se invita a cuantos 
vecinos deseen asistir; a sabiendas de 
que su participación ha de limitarse a 
voz sin voto.

Entre las misiones generales más 
importantes de la Federación están:

— Coordinar los trabajos de las 
tres Asociaciones.

— Cim entar esa conciencia de 
pueblo a la que se oponen tanto la 
dependencia legal de Girona, como la 
estructura dispersa de los núcleos 
que integran el pueblo.

Banca Catalana 
creu que qui ha treballat 

tota una vida 
mereix més rendiment 

dels seus estalvis.

BANCA CATALANA
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P@NT MAJOR

LA FESTA DELS VELLS
El dia onze de maig proppassat, 

es va celebrar per primera vegada al 
nostre barri una festa dedicada a les 
persones d'edat, avis i àvies del 
nostre poble, massa sovint oblidats i 
a vegades quasi arraconats en les 
seves mateixes cases.

Va quedar demostrat que això no 
és cert, perquè fòren prop d'un 
centenar les persones a les que se les 
va retre homenatge, al llarg d'un dia 
ple d'activitats dedicades exclussiva- 
ment a ells com a únics protagonistes.

El dia va començar amb una 
desfilada de Majorettes, cosa sempre 
espectacular i plena de color, que va 
fer sortir la gent a les finestres i 
balcons mentre passaven pels carrers. 
Als Salessians, a on van tenir lloc 
tots els actes, es va celebrar una 
missa, amb la participació d'Els Xics, 
i seguidament les Majorettes van fer 
una exhibició del que sabien al pati 
del col·legi, davant d'incondicionals 
espectadors.

El Grup de Danses de Girona oferí 
el seu lluit repertori de balls i danses, 
que també comportaren el vist i plau 
dels nostres avis. El recital d'Els Xics 
va ser ofert abans de migdia, així 
com el del grup anomenat Sintonia, 
que d'aquells ha sortit.

El dinar va esdevenir un veritable 
acte de germanor, amb les àvies amb 
els seus rams de flors, i tots fent 
parella amb una altra persona més 
jove.

A la tarda, els assistents al curset 
de sardanes, guarnits com cal, van 
demostrar llur aplicació, ballant unes 
quantes sardanes, a les que s'hi 
varen enganxar els presents.

Després, el grup de teatre de les 
noies de vuitè, del Col·legi de les 
Germanes Dominiques, varen repre  ̂
sentar la divertida obra còmica "En 
Titella està malalt'', que va ser 
aplaudida pels espectadors assistents.

L'actuació del grup de folk gironí 
"Formes” , clogué la diada, amb 
l'intervenció també del cantaire sud- 
americà Jordi Céspedes, que es va 
guanyar el públic, essent molt cele
brades les seves interpretacions.

L'acabament no va ser un comiat, 
sinó que fou un arreveure, fins l'any 
vinent, en el que ens han dit els 
organitzadors que tindran cura de 
fer-ho més bé, procurant que no hi

hagi cap malentès, i que com més 
gent hi participi millor.

La diada va ser un èxit en quant a 
participació, i del grat dels homenat
jats, cosa que va plaure en gran 
manera als organitzadors, i els va fer 
oblidar el dèficit econòmic, de l'ordre 
de les cinquanta mil pessetes, que 
d'algun lloc o altre hauran de sortir.

L'organització agraeix a totes les 
persones i entitats que col·laboraren 
per fer possible la celebració de la 
diada, i de manera especial als qui, 
sense figurar ni ser vistos, van fer un 
treball inestimable abans, durant i 
després del dia de la festa.

A.V.P.M.

nerruQue
ANGELA

àngela blàzquez i boya
plaça tomàs borau, n.° 4 baixos 
telèfon 21 84 08 
pont major - girona
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4 4 M l  VI I S l \ temps que ha passat, el camí segueix 
igual, en males condicions i ple de 
basses.

Aquest és el lamentable estat en 
què es troba el pou del Cementiri del 
Pont Major. Mig enrunat, amb el 
terra enfonsat, és realment una 
imatge que no està d'acord amb el 
lloc. Per començar, caldrà canviar la 
corda per a treure aigua; i més 
endavant, demanar i obtenir de 
l'Ajuntament que hi posi enllumenat i 
aigua potable, perquè són dos serveis 
absolutament necessaris per a la 
conservació i arranjament del lloc on, 
tard o aviat, anirem a parar.

l a  tasca que porta a terme la 
Junta d'Administració és molt positi
va i interessant, i és precís que 
tothom col·labori, i no faci el ronsa a 
l'hora de pagar les quotes establertes.

*  *  *

La pista de la Plaça de l'Om està 
en unes condicions molt precàries per 
a llur bona utilització. Fa uns tres 
anys es varen refer dos panys de 
paret que havien estat enrunats, 
impedint-se així que pogués esdeve
nir aparcament de cotxes. En canvi el 
terra no ha estat mai arranjat i una 
reparació que es va fer mesos 
endarrera la varen portar a cap els 
mateixos nens que hi solen jugar, 
tapant amb ciment ràpid un forat que 
s'anava engrandint.

Si tenim uns llocs per a l'esplai, a 
més d'aprofitar-los com cal, hem 
d'exigir que no s'abandonim i que es 
tingui en compte llur conservació pel 
Municipi que n'és titular.

*  *  *

I no ens movem de la pista de la 
Plaça de l'Om. Si hi porteu o hi 
deixeu anar la vostra mainada a 
jugar, aconselleu-los-hi que no s'enfi
lin a la barana que separa el carrer o 
la plaça del pati de les ascoles velles, 
especialment la que està més aprop 
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del riu Ter. Casualment, o més segur 
expressament, hom ha descarnat la 
base d'un dels pilars i la barana està 
si cau o no cau. No cal dir que s'ha 
de posar en coneixement de l'Ajun
tament, perquè l'efectiva i ràpida 
actuació de la Brigada d'Obres ho 
refaci abans de què ja hagi caigut.

*  *  *

Un dels carrers més deixats de la 
mà de Déu de tot el Pont Major és el 
carrer dels TRES REIS. Des del 
temps en què hi varen passar els 
camions-formigonera, per anar cap el 
garatge, l'antigament planer i tranquil 
camí va perdre el seu nom i 
característiques. Aquells camions no 
respectaven res! Ni el petit jardí a on 
s'hi distreu una enfeinada àvia- 
quan els néts la deixen—, ni el 
propietari del magatzem on anaven a 
tancar els camions, qui no va tenir 
més remei que apuntalar la seva 
mateixa casa, a causa d'una embasti- 
da feta sense cap mirament.

La llàstima és que després del

Segons fonts generalment ben 
informades, sembla ser cert que els 
Salessians marxen, un cop enllestida 
l'operació de venda de pràcticament 
tot el patrimoni.
No és pas per dir, però sí volem fer 
esment que en el número 3 de la 
revista POBLE, corresponent al mes 
de març informàvem del cas al parlar 
de la piscina i de les instal·lacions 
que hi ha. Diuen que aquella revista 
va arribar a les altes jerarquies de la 
Religiosa Congregació, diuen....

El que també és cert és que els 
Salessians estan disposats a informar 
al veinat del Pont Major, en les 
qüestions que se'ls hi demani per a 
sortir, segons sembla, al pas de 
rumors que ells manifesten que són 
certs.

De moment es podria obrir una 
recollida popular de firmes, tot de
manant que les instal·lacions, la 
piscina, les pistes, el camp de futbol, 
la devesa que queda ("Bons Aires), 
els vestidors, el teatre i alguna altra



FESTA MAJOR 1980dependència més, poguéssin ésser 
utilitzats sense cap obstacle ni incon
venient pels veïns del Pont Major.

Creiem que si no és així, la marxa 
dels Salessians deixarà m olt mal 
record, després d'haver estat tants i 
tan ts  anys essent una ins tituc ió  
fortament lligada al barri.

*  *  *

Un establiment que té llur activitat 
classificada com a molesta, insalubre 
i perillosa vol obrir les portes al bell 
mig del Passeig de Sant Bosco. Es 
tracta d'una nau destinada a emma
gatzematge i premsat de deixalles de 
paper, draps,teixits vells, cartrons, etc.

El veïns confrontats per una part, 
els que es consideren afectats i s'hi 
oposen (uns 40) per l'altra i l'Asso
ciació de Veïns del Pont M ajor, en 
interès del Barri, han fet aferrissada 
oposic ió . La norm ativa v igen t no 
permet una instal·lació d'aquest tipus, 
al lloc on es vol establir. El tècnics 
consultats així ho han confirmat i no 
volem pas creure que l'Ajuntament 
faci la gatada de deixar-ho obrir si la 
llei està al costat dels que refusen la 
instal·lació d'un parracaire.

De m om ent l'exped ien t sembla 
que està en suspens, sense que 
s'hagi pronunciat l'Ajuntament. De 
veritat ens estranya aquest silenci i 
ens temem que el propietari estigui 
planejant alguna jugada per a sortir-se 
amb la seva.

Ell sol, no pot. Estem a l'agua it 
per veure cap a quin costa t es 
decantarà l'Ajuntament de Girona.

*  *  *

Darrera hora esportiva.—El fixatge 
d'en Maradona ha quedat en segon 
terme, al saber-se la notícia del 
fixatge d'en Just Casero per l'equip 
de Veterans del Pont Major, per a les 
24 hores de futbol en pista, després 
de renyida competència amb el Sarrià 
de Ter F.C. per fer-se amb els 
serveis de l'internacional lusità.

A.V.P.M.

Un a ltre  any més ens trobem  
davant la ja propera FESTA MAJOR, 
que es celebrarà el primer diumen
ge de ju lio l, dia 6, amb activitats ja 
des deldivendresdia 4, al vespre i al 
llarg del dissabte dia 6.

Com sem pre, els actes que 
s'oferiran seran per a tothom , amb 
la particu laritat que la Comissió de 
Festes es reserva el dret d'admissió 
enfront de les persones no membres 
de l'A sso c ia c ió  de Veïns, per a 
qu ins socis l'accés serà sempre 
gratuït. El programa d'actes, comp
ta n t amb l'a ju d a  del bon tem ps, 
tindrà el caire següent:

Divendres, dia 4 de juliol.
— A les 9 del vespre, rep ica- 

ment general de campanes,
— A les 10 de l vespre, a 

l'Església del Pont Major: Actuació i 
re c ita l de la PO LIFÒ NICA DE 
GIRONA.

Dissabte, dia 5 de juliol.
Matí:
A les 9'30:
2 .a Cursa P opular, al lla rg  d 'un  
C ircuit fixat.
A les 11:
P a rtit de fu tb o l a lev í en tre  el 
Pontenc i el Sarrià.
A les 12:
Concurs de dibuix i pintura ràpida & 
la pista.

Tarda: A les 5:
Exhibició de LA POLICIA M UNIC I
PAL MOTORITZADA, al carrer prin
cipal dels oisos.
A les 6'30:
Teatre de TITELLES, a la pista de la 
Plaça de l'Om.

A les 8'30:
Audició de Sardanes, als pisos dels 
Salessians, per la Cobla CANIGÓ- 
A les 1030:
A u d ic ió  de Sardanes a la p ista. 
Segu idam ent, ba ll a càrrec de 
l'ORQUESTRA CANIGÓ i el CON
JUNT NOVAE.

Diumenge, 7 de juliol.
Matí:
A les 10:
Desfilada de les MAJORETTES DE 
GIRONA.
A les 11:
Exhibició d'AEROMODELISME, a 
l'aparcament del camp de fu tbo l.
A les 12:
Missa de Festa Major.
A les 1230:
Ballada de Sardanes, pels compo
nents del curset de sardanes, a 
càrrec de l'Orquestra MAXIM'S.
A les 14:
Dinar de germanor.
Tarda:
A les 5:
P a rtit de fu tb o l en tre  el PONT 
MAJOR i un altre equip encara no 
concretat.
A les 7:
Audició de Sardanes a la plaça de 
l'Om.
Q U IN A , o r ifa  popular, en la que 
tohom  podrà p a rtic ip a r-h i, sorte- 
jant-se magnífics lots de diversos 
productes.
Vespre:
A les 10:
Audició de Sardanes. Seguidament, 
GRAN BALL de Festa M a jo r, pels 
grups MARACA I MARXA, i COBLA 
ORQUESTRA MAXIM'S. Elecció de 
la Pubilla 1980. Sorteig d'una b ic i
c le ta  O rbea, de passeig, de 10 
marxes.

A c in c  setmanes de la Festa 
Major, aquest és quasi segur l'es- 
boç de la p rog ram ac ió  d 'aquest 
any. Falta concre ta r un pare ll de 
coses, però degut a què aquest 
e scrit ha d 'anar a l'im p re m ta , 
preferim que surti així, malgrat es 
produeixi algun canvi, abans de no 
publicar res.

El Programa de la Festa Major, 
que es re pa rtirà  av ia t a to th o m , 
serà el de fin itiu  i vàlid.

Us esperem a to ts , m entre us 
desitgem que passeu una m olt bona 
FESTA MAJOR, d'aquest any 1980.
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UNA CAMPIONA DE GIMNÀSTICA:

L'ANNA CAMACHO

Sempre se sol dir alló que "quan 
més veus a la gent menys saps 
d'ella". Això podria ésser el cas 
d'una noia de 15 anys del Pont 
Major que molt poca gent sap que 
ella sigui una campiona de gimnàs
tica esportiva, un esport dur i noble 
i pel que es necessita sempre 
sostenir una lluita constant amb un 
mateix per superar-se.

Després d'haver tingut una xer
rada amb l'Anna descobrim a una 
noia quelcom tímida, però segura 
en el moment de respondre a les 
preguntes que li formulem.

El nom complert és: ANNA 
CAMACHO MULERO.

Nascuda a GIRONA.
0

Viu al Carrer Pont Major i té 15 
anys.

L'esport que practica i del que 
n'és campiona provincial és el de 
Gimnàstica Esportiva.

— Anna, quan vas començar a 
fer gimnàstica?

— Als 12 anys així en pla 
competitiu, però abans ja en feia al 
Col·legi com a assignatura.

— Com va ésser que entressis 
dins la gimnàstica de competició?

— Bé, això... fent-ne al col.legi 
la professora que aleshores teníem 
va creure que jo tenia algunes 
qualitats i va fer-me entrar al 
gimnàstic de Sant Narcís.

— Quantes hores entrenes a la 
setmana?

— Només, tres. Són m olt po
ques, però no puc fer-ne més.

— T'han proposat anar als 
campionats de Catalunya o d'Espa
nya?

— No. No arribo a aquesta 
categoria per anar a campionats 
més enlairats perquè si bé sóc 
campiona provincial, ho sóc de 2.a 
categoria, i les que hi va són de 
primera.

— Creus que podràs arribar a 
anar-hi?

— No ho crec pas, doncs 
encara que m'agradaria molt, vaig 
començar a practicar massa tard i 
ara sóc massa "gran'.'

— Saps d'algú que la practiqui 
al Pont?

— No ho sé pas. Crec que sóc 
sola o almenys no conec a ningú.

— És que és molt dur això?

— ¡No!. Bé, potser sí (dubta)... 
Depèn. Sí, crec que sí és molt dur, 
però a mí m'agrada de practicar-la i 
per això no li trobo tant.

— Practiques o penses practicar 
algun altre esport?

— No practico res més, ni 
penso fer-ho, perquè quan acabi i 
sigui més gran vull ésser professora 
de gimnàstica.

— Doncs endavant, que el camí 
de moment ja el tens molt guanyat.

Mitjançant les respostes hem 
conegut força bé a l'Anna, a la 
vegada que la presentem tal i com 
és: una gran campiona que si bé 
segons ella és de segona categoria, 
es mereixeria ser-ho de primera.

C.D.
PONTENSE - SARRIÀ

Convocatòria als socis

Distingits consocis:

Com en altres ocasions se us 
convoca a la Reunió General Ordinà
ria de Socis del Club, que tindrà Hoc, 
a. D., el proper dia 20 de juny a les 
21'30 hores, a les antigues Escoles 
Municipals de Pont Major.

Us preguem que feu l'esforç per 
assistir-h i, en bé del Club Esportiu  
Pontenc. Els temes que figuraran a 
l'Ordre del Dia són els següents:

— Lectura i  aprobació si procedeix 
de l'acta de l'anterior Reunió.

— Estat de comptes de l'Entitat.
— Relació d'equips.
— Precs i  preguntes.

És de vital importància la vostra 
assistència i  un acte de responsabilitat 
de to ts  els socis envers e l Club, 
cadascú a la mesura de les seves 
possibilitats.

En nom  del Club Esportiu Pon 
tenc, us esperem.

LA JUNTA
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E S P C C T S  -  LJ.E.S

forneig Internacional d'handbol
Com molts de vosaltres ja 

daureu pogut observar, des de fa 
jns dies s'està treballant al Pavelló 
Esportiu Sarrià. Per tal d'informar- 
vos de quines són aquestes obres i 
litres projectes que es volen portar 
i  terme, així com de l'estat actual 
del Club, ens hem posat en contac
te amb en Josep Mir, president de 
’a UES.

El primer que li preguntem és- 
quines són les obres que s'estan 
portant a terme ara i quines es 
pensen fer després: "Actualm ent 
?stem posant el sostre, per així 
acondicionar la temperatura de 
'in te rio r del Pavelló; és a dir,per 
així evitar molta calor a l'estiu i 
molt de fred a l'h ivern, d'a ltra 
aanda, també millorarem la sonori
tat". Respecte a les obres que 
s'endegaran després ens diu: "El, 
nostre esforç se centrarà en la 
instal·lació de parket al sól de la 
Dista. Abans de l'inici de la propera 
temporada ja estarà col·locat".

Amb aquestes obres tindrem 
un Pavelló força bonic i ben 
acondicionat per a la pràctica de 
l'esport, no?: "Sí, és cert; però els 
nostres esforços no restaran aturats 
ja que tenim en projecte la ubica
ció d'una cabina per a periodistes, 
jn  marcador electrònic i col·locar 
seients a les grades".

Pel que fa a les obres que 
s'estan fent a les altres insta l·la 
cions, diu: "Actualment estem ar
ranjant la piscina, sistema automà
tic de depuració, rejuntar les rajo
les... El seu funcionament serà im
mediat.

)bres al Pavelló Foto: J. Comalat

També haig de dir que s'està 
estudiant un Projecte per a la 
construcció d'un nou Pavelló".

I a llarg plaç, què es pensa
fer?: "Tenim moltes ganes d'ade
quar una sala per a gimnàs. Un 
altre propòsit nostre és la construc
ció d'unes pistes de tenis, mitjan
çant un Bingo (ja estem mantin- 
guent contactes).

Hem de comunicar que ens 
adherim a les noves normes de la 
D iputació de cara a noves cons
truccions i arranjament d'instal·la
cions, on el 25% corre a càrrec 
d'ells i el 75% a càrrec del club.

No tot són flors i violes i molt 
menys pel que fa al funcionament 
intern del Club. Les relacions entre 
les seccions són pràcticament nul. 
les. Estem d'acord que hi ha moltes 
dificu ltats però el que també és 
veritat és que cal una coherència 
interna entre les diverses seccions. 
Com ho veu això el Sr. President? 
Evidentment és un tema m olt 
delica t i que cal cuidar molt. En 
primer lloc cal tenir en compte que 
som un Club que fa 4 anys que ens 
hem ajuntat i el nombre de

Am b m otiu de la celebració 
aquest any, del 25 An iversari de 
l'Handbol a Sarrià, la Unió Esportiva 
Sarrià, organitza un Concurs de 
Cartells.
NORMES:

-T e m a : L'HANDBOL a Sarrià.
— M ides de la carto lina : 50x30. 

Màxims. 60x30. Mínims: 40x25-
— Material que es pot fer servir: 

dacs, aquarel·les, llapis, oli, pintura, 
col.lage....

— Termini d'entrega: el 30 d'agost.
— Els treballs no poden ser 

signats. Cal que en entregar-los 
s 'ad jun ti un sobre amb el nom, 
adreça i edat del participant.

— Els dibuixos seran exposats els 
dies de la Festa Major.

— Els que a judici del Jurat siguin

seccions ha augmentat molt. L'ex
periència que teníem de política de 
seccions és mínima; esperem i
aquest serà el nostre interès, que en 
un plaç mínim aconseguirem una 
bona coordinació. De totes maneres 
també haig de dir que hem intentat 
que cada dimarts, a la Junta general 
hi hagués un representant de cada 
secció, fet que no sempre s'ha 
complert. Cal tenir un mica més de 
paciència i entre tots coordinar-ho 
tot'l

Per últim tractem el tema de la 
relació entre la UES i el Consell 
Municipal? "La relació és perfecta. 
Hem establert unes bases on queda 
m olt clar que la UES cedeix les 
seves instal·lacions al Consell Mu
nicipal SEMPRE I QUAN no interfe
reixi les activitats del Club. Hem de 
tenir en compte que a nivell 
d 'entita ts som els únics que fem 
poble".

A ixí acabava la xerrada que 
vàrem mantenir amb el president 
de la UES.

NARCÍS CASASSA I JORDI RIBERA

escollits, seran obsequiats així com 
reproduits per a anunciar els actes 
del 25 Aniversari.

— Tots els treba lls  quedaran a 
disposició del Club.

Per l'entrega dels treballs i per a 
més informació, podeu adreçar-vos a 
en: Narcís Casassa i Font.
C/. Firal, n.° 24 - Sarrià de Ter.
Tel. 21 79 56

Per altre banda i fora de concurs, 
tothom qui disposi de fotografies i 
retalls de premsa referents al tema 
també ens ho podeu entregar per tal 
de poder-ho exposar conjuntament 
amb els cartells. Els tornarem.

Esperem la vostra co l·laborac ió  i 
participació.

U.E. Sarrià

25 ANIVERSARI de l'AANOBDL« SARRIÀ 
Concurs de Cartells
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TORNEIG INTERNACIONAL D'HANDBOL
Dintre de la programació d'actes 

del XXV Aniversari de l'H andbo l a 
Sarrià, la secció d'Handbol de la UES 
està preparant un Torneig Internacio
nal de gran altura.
Actualment s'estan mantinguent con
tactes amb: C.B. Calpisa (Campió 
Recopa d'Europa 79-80). Pel que fa a 
l'equip estranger s'ha parlat amb un 
equip austríac.
La vinguda d 'aquests tres equips 
sembla factible i molt probable.

La data de celebració d 'aquest 
torneig aueda supeditada a l'Assem
blea de Clubs de Primera Divisió i de 
Divisió d'Honor, que es celebrarà a 
Madrid el proper 18 de juny, a on es 
planificarà la propera temporada.

De moment les alternatives són 
dues: o bé al mes de setembre o bé 
per les festes de Nadal. La qüestió 
quedarà més o menys clara després 
del 18 de juny. El C.B. Calpisa po t tornar venir a Sarrià

Secció de gimnástico efpoyt pe> A totfoi

Des de la segona quinzena del 
passat mes de febrer, la UES consta 
d'una nova secció, la de Gimnàstica. 
L'èxit no podia ser més gran; cada 
dia hi veus cares noves i la quantitat 
de gent va augmentant dia darrera 
dia.

Són unes 60 persones de totes les 
étlats que es troben cada dimarts i 
cada dijous al Pavelló, amb moltes 
ganes de fer esport. A part dels 
circuits interiors i dels exercicis físics i 
g im nàstics, que els hi prepara en 
Fèlix, que és el m on ito r, tam bé 
aprofitem per anar a córrer al bosc, al 
circuit de Footing.

Esperem que les ganes de fer 
esport no marxin i ens poguem anar 
mantinguent en forma, que és el que 
interessa.

Per tal d'informar-vos millor com 
funciona aquesta secció, ens vàrem 
posar en contacte  amb en Fèlix 
Castellanos. L 'en trev is ta  és la se
güent:

QUINS SÓN ELS OBJECTIUS 
PRIMORDIALS? Nosaltres no ens 
preparem per a com petir; to ts  els 
exercicis van destinats a la conserva
ció física de la persona, al manteni
ment.

COM ES TREBALLA? Comencem 
amb una tanda d'exercicis preliminars 
per anar m ovent to tes les a rticu la 
cions i aconseguir un bon fluxe 
sanguini. Després, i en diverses 
etapes, anem fent exercicis de bra
ços, cames, cintura, abdominals, etc. 
(per cremar les grasses).

COM RESPON LA GENT? Estu-

pendament. No he notat ni diferèn
cies d'edat, ni de res. Hi posen molt 
d'interès, cosa que facilita molt el seu 
aprenentatge d'exercicis.

S'HO ESPERAVA? No esperava 
tan t. Hem de ten ir en com pte que 
són persones que venen pel seu propi 
gust i la força de vo lu n ta t que hi 
posen sí que me l'esperava. Pel que 
fa a l'ap renenta tge  dels d iversos 
exercicis pensava que aniríem més a 
poc a poc, però han reaccionat d'una 
manera extraordinària.

Per finalitzar, QUÉ ELS HI DIRIA

A AQUELLS QUE VOLEN COMEN
ÇAR I NO S'ACABEN DE DICIDIR? 
Que ens vingu in  a veure i els hi 
marxarà la por. No exigim  a la 
persona, és cadascú qui fa el que pot 
i com pot, i amb el pas del temps ja 
anirà m illo ran t. I to rno  a repetir el 
que ja he dit al principi, no es tracta 
d'entrenar per a competir, sinó per 
aconseguir un bon manteniment de la 
nostra forma física.

N. CAS AS SA IJ .  RIBERA.

COMERCIAL PUJOL
* Productes de neteja
* Pintures marines i per a decoració
* Especialitat en pintures antioxidants

GERMANS ENSESA N.° 7 
TELÈFON 21 56 12

SARRIÀ DE TER
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GRUP DE MUNTANYA SARRIA DE DALT

GRUP INFANTIL DE MUNTANYA
Dalxonda't i aspira, muntanyenc, i mira 
quanta meravella de món s'albira!
Lleva't que brilla l ’estel del matí...

El que jo som vist, si us bo pogués dir!
El sol en llevar-se tot bo Huminava... 
el fullam del boix, mil rubfs guardava., 
quina Hum més fina, la Hum del matí!

El que jo som vist, si us ho pogués dir..!

(Fragment d'un poema de Ferran Solà a la 
revista VÈRTEX)

Amb aquest desig de que els 
Infants del nostre poble gaudissin de 
totes les meravelles de la naturalesa i 
arribessin a estimar-la, vàrem iniciar 
el novembre del 79 el Grup Infantil de 
Muntanya.

Avui per mitjà de la revista Poble, 
volem presentar-vos els seus compo
nents i alhora intentarem explicar-vos 
si que fem i el que volem per a ells.

Els nostres joves m untanyencs 
ió  n :

Concepció Tarradas 10 anys
Joaquim Llunell 10 "
Anna Sans 7 "
Salvador Tarradas 9 "
Eva Pato 7 "
Joaquim Vilanova 8 "
Agustí Rius 8
Marta Suñer • 7 "
Jordi Vilanova 10 "
Anna Llunell 9 "
Francesc Pascal 10 "
Núria Rius 9
Joan Llunell 9 "
Carme Massó 8 "
Gerard Suñer 6 "
Albert Pascal 7 "

Les sortides que fins avui s'han 
portat a terme són les següents:

11 de Novembre 
Ermita i Pic del Bestracà.

23 Desembre
Portada del Pessebre a Argimont.

20 Gener 
Sta. Bàrbara.

17 Febrer
Sadernes - Talaixà.

9 Març
Puigsacalm pel Coll de Barcons.

23 Març
La Salut, El Far, les Planes.

4 a 7 d'Abril
Alguns components del Grup, amb 
lurs pares, prengueren part en el 
campament de primavera en el poble 
de Bassagoda, fen t les sortides 
següents: Pic de Bassagoda, Sant 
Joan de Bussols, Sant M arti de 
Cursavell.

20 d'Abril
Sant Miquel del Mont.

Aquestes són les sortides porta
des a terme fins ara. De cada sortida 
en podríem explicar un m unt de 
coses, perquè a les excursions es 
camina, es juga i es d is fru ta  de 
moltes maneres.

Per exemple al Bestracà to ts  
recordem aquells marges plens de 
llis tó  sec, a on algun m enut va 
com ençar a rossolar-hi fins que es 
convertí en un autèntic "tobogán" a 
onvanacabar per baixar-hi to ts  els 
petits i fins  i to t algun de no tan 
petit.

El Pessebre d 'A rg im on t és una 
altra història; es va anar construint 
els dissabtes a la tarda al nostre 
"P o rx o ” . Vàrem cercar fustes, els 
nens portaven les eines, serres, 
martells, claus... etc. El projecte era 
que el fessin els petits i els grans els 
hi donaríem algun cop de mà. Però 
allá hi había gent del grup jovenil i 
grans que s'hi van anar engrescant i 
allà tothom volia fer pessebre. Tots 
clavàvem, serràvem, i fins i to t s'hi 
deixava algun dit enganxat.

Els petits van tenir que fer valer 
els seus drets perquè els grans s'hi 
barallaven per a treballar-hi i el dia 
que si va donar la capa de p intura 
allò va ser per veure-ho... Es va tenir 
que repartir el pessebre a trocets per 
tal de p in tar-h i to ts  i con tro la r a 
algun ganàs que amb l'escusa de 
retocar-ho no hauria deixat lloc per a 
passar-hi el pincell als petits.

Les figuretes de fang i pastelina 
segons la im aginació de cadascú 
varen ésser el toc final.

Santa Bàrbara d'Anglès fou una 
altra diada tar recordar. La natura ens 
va sorprendre amb una nevada un 
parell de dies abans i ens trobàrem 
amb el camí prop del cim amb una 
blanca catifa  i com és normal 
començà la guerra de pilotes blanques 

que havies d'esquivar-les com podies; 
tan t que un cop a da lt el cim 
semblàvem un cpncurs de ninots de 
neu, que per descomptat en férem un 
de co l·lec tiu  i m olt gros, panxut,a l 
que posàrem ulleres, bufanda, gorro, 
etc. i amb la imaginació dels petits 
inclús li donaren per menjar un 
entrepà. En fi, que hi vàrem gaudir 
petits i grans.

La baixada fou de lo més original, 
puix que tots intentaven les postures 
més diverses a l'hora de fer-ho i de 
tant en tant també hi posaven el cul, 
per to rna r a alpar-se amb aquesta 
part del cos ben plena d'humitat. En 
fi tots pugem com podem i baixem 
com "volem ". Perquè en el grup la 
llibertat és el primer ordre del dia.

Bé, podríem explicar moltes anèc
dotes perquè a cada excursió hem 
disfrutat lo nostre i creiem que podeu 
fer-vos una idea del nostre grup.

Un grup d'infants que s'inicien en 
el coneixem ent de la natura, que 
abandonen de tan t en tan t les 
comoditats que els ofereix la casa, el 
poble i a l'hora d'enfilar-se muntanya 
amunt vencen les asprors del temps, 
el cansament, deixant la protecció i 
ajuda de llurs pares o fam ília i 
comencen a prendre decisions prò
pies.

Aquests infants creiem que s'o
bren a la natura i a la pròpia llibertat. 
Comencen a ser ells mateixos en un 
medi que els presenta dificultats però 
també que els valora acadascún d'ells 
com a persona.

En els grups de muntanya anul·lem 
la competivitat. Els que caminem més 
sovint esperem als altres. El que 
arriba primer no és més valorat que 
l'últim, l'important és arribar, l'esforç 
i la il.lusió  que cadascú posa. 
Tampoc anem a fer marques ni 
tem ps... Anem a gaudir de les 
muntanyes, del paisatge que contem
plem des del cim, a estim ar to ts 
plegats poc a poc, la terra que 
petgem.

Veiem que l'infant d'una societat 
consum ista aprèn a crear els seus 
jocs i en disfruta més, i un altre dia 
aquest infant fàcilment serà capaç de 
crear les seves diversions partint d'el 
que ell vulgui no del que la societat li 
doni. Volem obrir uns camins a 
l'infant.

A judar-los a pensar i ra» decidir 
poc a poc per ells mateixos. Anar 
prenent responsabilitats a la mesura 
que en són capaços, gent lliure, 
creadora i amb criteris propis.

Ells seran els qui el dia de demà 
tindran de " fe r ”  el nostre poble. 
Nosaltres intentem ara posar al seu 
abast to ts  els m itjans, les eines 
necessàries per tal que ells siguin 
autèntics homes lliures i responsables.

Voldríem també fer constar que 
en la marxa d'aquest grup i col·labo
ren activament els pares dels nens i 
nenes. Sempre hi ha un m atrim oni 
com a mínim que ens acompanya per 
a facilitar els desplaçaments, alhora 
que participen en la sortida i també 
en disfrutar com els menuts.

De passada ens descarreguen un 
xic de la nostra responsabilitat, no 
ens sentim sols en l'esforç i això ens 
anima en la nostra tasca.

Si algú vol fer camí amb nosal
tres... estem oberts a tothom.
Ens trobareu a Sarrià de Dalt, al 
"Porxo" de Can Nadal.
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Darrera hora...

ESBO/RANT L ENTORN
EL MERCAT 
de SARRIÀ

Sens dubte tindrem el que el 
Consell vol: que es faci mercat els 
dimecres a Sarrià. És cert que es van 
passar unes enquestes a les AA.VV. 
de Sarrià, però amb la condició 
prèvia de que el mercat es celebraria. 
La Junta de l'A.V. de Sarrià de Ter 
va votar NO per majoria a la 
celebració del mercat setmanal a 
Sarrià, aduint que tenim un bon 
servei de marxants de Girona, i una 
mala tasca de neteja a Sarrià. Magrat

tot, s'ha donat llum verda a la petició 
de la Unió de Marxants. Sembla que 
en lloc d'acostar-nos cap a Europa 
ens allunyem cap a l'Àfrica.

POLICIA MUNICIPAL
Es veu córrer un senyor vestit de 

blau pels carrers de les rodalies. 
Podem afirmar i anunciar que, gràcies 
a Déu, ja tenim Policia Municipal de 
torn, des de primeres hores del matí 
fins a les deu del vespre. Ara només 
mancarà que ens anem familiaritzant 
amb ell, per tal que el seu deure sigui 
ben plaent i agradable.

L'ESCOMBRIAIRE

Els véins de La Rasa se'ns han 
queixat de que les poques papereres 
de què disposen resten plenes, i els 
carrers bruts de deixalles. Si per una 
part nosaltres demanem que els 
papers es tirin a les papereres i 
després l'escombriaire no se'n vol 
recordar de que aquelles existeixen: 
vaja gràcia! A veure, doncs, si tots 
ens anem acostumant a deixar els 
carrers nets i l'escombriaire compleix 
com li correspon.

A.V. Sarria de Ter

VERBENA DE SANT JOAN - 80
ORGANIZADA POR EL C. de F. SARRIÀ

CON LA COLABORACIÓN DE LA A.V. DE SARRIÀ DE TER

Programa de Actos
SABADO 21:
— 11 horas:
— Quo-Vadis Infantil.
—15 horas:

— Partido de fútbol a cargo de los 
equipos de infantiles, alevines y 
veteranos del C. de F. Sarria.

— 16 a 18 horas:
— Entrega de trabajos para los 
Concursos Literarios y de pintura en 
el local social.

DOMINGO 22:
—10 horas:
— Exposición de flores y los trabajos 
de pintura infantil, en el local social.

— 11 horas:
— Sensacional partido de fútbol, 
femenino entre los equipos de San 
Gregorio y C. de F. Sarriá, a celebrar 
en el campo de fútbol de La Rasa.
—17 horas:
En el campo de fútbol de La Rasa, 
actuación de un conjunto de anima
ción infantil.
A continuación entrega de los pre
mios de los concursos literarios y de 
pintura.
LUNES 23:
— 23 horas:
Sensacional baile a cargo del Conjun
to KRIPTON; en el intermedio se 
procederá a la entrega de premios del 
Quo-Vadis automovilístico.

MARTES 24:
— 9'30 horas
Diana floreada a cargo de la Banda 
de cornetas y tambores de las 
Majorettes de Hnos. Sábat.

— 10 horas:
Actos de inauguración de las casetas 
del C. de F. Sarriá.
— 11 horas:
Desfile y pasacalle a cargo de las 
Majorettes de Hnos. Sábat.
—16 horas:
Sensacional corrida de vaquillas y 
seguidamente grandioso baile de fin 
de fiesta a cargo del Conjunto 
KRIPTON.
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PLATS TÍPICS DEL PAÍS

Pont Major, 114 - Telf. 21 36 84 - GIRONA
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'EL PLAT
)E LLENTIES" D'EN 
RANCESC SALA

El proppassat dimarts, dia 3 de 
uny, va aparèixer a Punt-Diari un 
ir tic le  t itu la t " Sarrià de Ter, un 
isforç més per ésser sobirans..." 
m el qual el com pany Francesc 
Sala, membre del Consell Munici- 
ia l de Sarrià exposava (textua l- 
nent) que LA VALORACIÓ GLO
BAL DE LA TASCA DUTA A 
rERME PER LES DIVERSES 
:ONSELLERIES A LES GRANS 
UREES DE LA VIDA MUNICIPAL 
\I0 POT ÉSSER POSITIVA". Bé, 
ifirmació contundent la present, 
te ta qual se'n dedueix que la vida 
nunicipal (ço és, la del Consell) no 
?a estat positiva, hem d'entendre 
jue ha esta t negativa, segons 
Sala. Personalment penso que des 
te fora del Consell Municipal, la 
asca duta a terme fins  ara és 
'alorada pos itivam ent, almenys 
ter l'A ssoc iac ió  de Veins en la 
jua l jo  em moc. Tanmateix se- 
jue ixo pensant que n ingú p o t 
\firmar seriosament que ha estat 
'negatiu". Jo, la veritat, de nega- 
iu no ho titlla ria  pas, ans al 
-.ontrari penso que si bé la gestió 
lel Consell no ha estat miraculosa, 
l i magnificent, crec que en termes 
jenera/s és pos itiva  i  en m olts  
ispectes molt positiva. Pel que fa 
ils pressupostos, no em sembla 
i as que hagin estat tan migrats, 
ílmenys molt més elevats que els 
{e l'antic consistori ho han estat.

Em sembla ad ient d ir també 
jue l'actual " descentralització"  

ampoc és un "plat de llenties", si 
>é és obvi que amb el Consell no 
íssolim  la nostre sobirania o 
'a lliberam ent, com es diu en 
'article, continuo pensant que no 
is el Consell cap desastre, n i de 
oon tros de cap manera "negatiu", 
Ans al contrari, Déu ens lliuri de 
jestions municipals de més baixa 
qualitat que la del Consell. Ja els 
hi desitjaria jo  als consistoris de

totes les comarques gironines que 
to ts  com a m ínim  posseissin un 
mínim de participació, col·labora
ció i  gestió com el que ha du t a 
terme el Consell enguany. Per això 
considero i  per altres raons també 
evidents, que la descentralització 
no és cap "p lat de llenties", diem 
que és "u n  p la t d 'a rròs a la 
casola", sense gambes.

I quelcom  més que no acabo 
de comprendre de l'esmentat arti
cle és això dels enlluernam ents  
dels ",m iratges p rovoca ts  pels 
cants de les sirenes autonòmiques: 
“ non cap isco". L ’artic le  fine ix  
amb una bona invitació i  disposi
ció aí treball, la qual jo  compartei
xo totalment amb l'amic Sala. És 
això que diu textualment, de què 
no ens ADORMIM en els llaurers i 
fem entre tots un ESFORÇ més", 
espero i  confio que no ens adormi
rem i  farem més esforços, àdhuc 
alguns membres del Consell Muni
cipal.

Ben cordialment, 
JOSEP BRUGADA

*  E! subrallat és meu

A PROPÒSIT 
DEL CIRCUIT DE 
"FOOTING"

Molts de vosaltres haureu po
gut comprovar anant-hi a córrer o 
pels diferents mitjans de comuni
cació: la ràdio, els diaris, revista 
POBLE...que des del dia 7  d'abril 
Sarrià té el p rim er c ircu it de 
"Footing" de les comarques giro
nines.

C ircu it que és u tilitz a t per 
molta gent —inc/ús molts venen de 
fo ra — essent m o lt a lt e! n ive ll

d 'acceptació. £1 p rim er ob jectiu  
que ens vàrem proposar a l'hora 
de constru ir-lo : —" D iposar d 'un  
Hoc per a to ts aquells que vul- 
guessin anar a córrer, a fe r 
exercici..."—s'està complint.

L'altre objectiu era que, al ser 
una cosa de TOTHOM l'hauríem 
de RESPECTAR I MANTENIR  
ENTRE TOTS. En un p r in c ip i 
semblava que ho arribaríem  a 
aconseguir. Però per desgràcia de 
tots, no ha estat possible.

Actualment al circuit h i man
quen:

— 3 fletxes de les grosses.
— 3 fletxes petites.
— Una pissara (concretament la 

n.° 8) totalment destroçada, 
i  a ltres pissarres amb trets 
de balí.

Veient aixb hauríem de p/ante- 
jar-nos: Perquè fer coses, si des
prés no es respecten i  es maltrac
ten? La resposta és m o lt fàc il: 
Hem de ten ir confiança en les 
persones que a la llarga aniran  
adquirint aquest sentit de respon
sabilitat. És per això que cal seguir 
treballant i  no desanimar-nos.

F ina lm ent només em queda 
dir-vos que entre to ts  m irem  de 
respectar-lo, a ix í serà possible  

anar-lo m illo ran t i  poder-lo  fe r 
servir molts anys.

NARCÍS 

CASANOVAS 
I FONT

SO
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CONTE

Una vegada era...., no us espan
teu que no serà pas cap re i n i cap 
princesa. A ixí doncs anem a comen
çar: Una vegada hi havia un didal i 
una agulla que sempre es discutien, 
semblaven els nyic-nyic.

L 'agulla era fina i  llarga, m o lt 
esvelta i  el didal gros i  terrendós.

El didal sovint es queixava perquè 
l'agulla en ésser tan fina el punxava 
de valent i és dar, llavors e l d ida l 
tremolava i  tremolava com una fulla 
d'arbre, però sabeu de què?... de 
POR i  no pas de per riure, por que el 
rebentés.

L 'agulla en adonar-se d ’això es 
posà tristoia, tristoia, ja que no sabia 
com començar per dir-H que aquella 
feina era la seva i que si no punxava 
no podia travessar la roba. Un dia, 
malgrat ser molt temorenca, es decidí 
i  l i  va dir: Mira didal, jo  pobra de mi, 
no puc fer ben bé res per no fer-te 
mal, si no punxo no puc treballar i  si 
no faig feina l'am o, després err 
llançarà, ho entens ara?

— Ja ho crec que ho entenc, 
digué el didal. I des de llavors féu el 
propòsit de canviar el seu comporta
ment: no tremolaria i  miraria la seva 
amiga sense por. I a més a més 
aquell dia se'n va anar a dorm ir al 
cosidor, to t pensant i  com prenent 
que en aquest món cada u té el seu 
deure i  que un necessita l'esforç de 
l'altre per poder continuar. Es allò 
que ja deien els nostres avis:

ENTRE TOTS HO FAREM TOT.

UNA ALUMNA DE LA CLASSE DE 
CATALÀ

i"
CONSULTORIO
EN EL PLA DE L'HORTA

Como miembro de la Asociación 
de Vecinos me voy a pe rm itir  
recordar algunas cosas a l A yu n ta 
miento, que por lo visto ha olvidado. 
Se tienen aprobadas una serie de 
mejoras para hacer en el Pía de 
THorta, y yo me pregunto: ¿Cuándo 
las hará? Y no será porque no se lo 
recordem os en cada reun ión del 
Consejo, siempre que tenemos oca
sión. Pero ellos contestan: A h ! Sí! 
Eso está aprobado. Una de esas 
cosas, que creo la más necesaria, es 
el dispensario, porque aquí vivimos 
más de 250 fam ilias y hay m uchos  
niños y ancianos. Y sí, en Sarriá de 
Ter está el C onsultorio, pero nos 
separa la autovía y el dichoso puente, 
que sobre todo en invierno, no hay 
quien lo pase. Es un verdadero 
problema cuando mujeres con crios 
que no se encuentran bien tienen que 
ir al médico. Yo no entiendo mucho 
de eso, aunque creo que la cantidad 
de usuarios de la Seguridad Social 
que vivim os aquí en los pisos nos 
pertenece tener un consultorio. Así 
quedó la cosa, y viendo que no se 
hacía nada volvim os a ins itir. Ellos 
contestaron que rápidamente lo arre
glarían para que tuviéramos consulta 
3 días a la semana hasta que se 
solucionara definitivamente el servicio 
pero hasta ahora nada de nada.

Y de verdad ya va siendo hora de 
que en España tengamos una Segu
ridad Socia l com petente y eficaz, 
como la tienen la mayoría de países 
europeos. Y cuando pedimos centros 
sanitarios y consultorios médicos en 
los barrios, no estamos p id iendo  
favores, sino que nos devuelvan lo 
que préviamente ya hemos pagado.

ROSENDO HERRERA

EN RESPLANDIS 
DESAPROVA...

En espera de que se'm publiquin 
en aquesta revista els meus desa
cords:

1— Desprovo: la rigurosa censura 
que la direcció de "POBLE'' exerceix 
sobre els escrits presenta ts per a 
la publicació, a no ser en el cas que 
se li presentin amb excés o tinguin 
poca qualitat literària al seu entendre.

2 — Desaprovo: que el Consell 
M unic ipa l, a la sessió que a l meu 
entendre seria per donar comptes de 
la feina feta durant el seu exercici i  
seguidament obrir debat, va esgotar el 
temps que h i havia disposat explicant 
pro jectes a excepció de la p/aceta  
exis ten t a la sortida del Pont de 
t'Aigua i  entrada de Sarrià, havent de 
marxar sense podi escoltar el debat, 
pel qual tenia il.lusió, després d'haver 
vist el de ta tele l ’al e dia.

3— Desaprovo: la poca assistència 
dels veins de ta nostra Associació i  
de m i m ateix, als actes cu ltura ls, 
recreatius i  d'interès pel poble que 
s'han organitzat i  al meu entendre, 
tots ells de bona qualitat, sobretot la 
del fum de Can Torras i  ta de petició 
de l'Estatut de Sarrià.

4 —  Desaprovo: no haver fet més i  
millors coses (parlo per la meva part) 
a favo r d 'aquesta Associació  de 
Veins, després de tant de temps de 
formar part de la seva Junta.

Adéusiau.

MIQUEL RESPLANDIS

CAFETERIA PONT MAJOR

*  ESPECIALITATS EN PEIX  *

C/. Pont Major, 106 GIRONA
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MÉS A  PROP DE VOSTÈ 
!A  fí/HLLOR PREU...

Alimentació Nadal
"CALA LLUCIETA"

...els ofereix les seves seccions

centra
C/ MAJOR 111

TEL. 20 73 60

SARRIÀ DE TER - GIRONA
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